
Nagranie dźwiękowe z obrad 

LXIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 29 maja 2023 r. 

— stanowi załącznik nr 1 do protokołu - 

OA.0002.5.2023 

Protokół nr LXIII/2023 
z LXIII sesji Rady Miasta Jarosławia 
Jarosław, dnia 29 maja 2023 roku 

sala narad UM - Rynek 1, Ratusz 

Ad I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXIII sesji Rady Miasta Jarosławia VIII kadencji (2018—2023) otworzył o godz. 9.08 
przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka. Po powitaniu oświadczył, iż sesja 

została zwołana w oparciu o art. 20 ust. I ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym oraz $53 ust. 2 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczyło 17 radnych, co stanowi kworum, pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 
W obradach uczestniczyli również: 

1. zastępca burmistrza — Dariusz Tracz, 

sekretarz miasta — Magdalena Kapusta, 

radca prawny — Maria Drabik, 
dyrektorzy jednostek podległych: MOPS, MOSiR, 

prezesi spółek: PWiK, JTBS, 
dyrektorzy wydziałów Urzędu Miasta, 

główny specjalista SIM Podkarpacie — Andrzej Rzeszuto, 

8. mieszkańcy Jarosławia. 
(lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
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AdII . Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że porządek obrad 

wraz z projektami uchwał został radnym przesłany elektronicznie w poniedziałek tj. 22 maja 
2023 r., czyli na 7 dni przed sesją. Do porządku obrad wpisano 28 projektów uchwał. W tym 
samym dniu, radni otrzymali sprawozdania z działalności spółek miejskich: Jarosławskiego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o.o., Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej sp. zo.o., Jarosławskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego oraz Przedsiębiorstwa, 
Wodociągów i Kanalizacji w Jarosławiu sp. z 0.0., Ocenę zasobów pomocy społecznej, a także 
sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Jarosławia za okres 14 kwietnia — 18 maja 2023 

r. ze szczególnym uwzględnieniem realizacji uchwał Rady Miasta Jarosławia. Dnia 23 maja 2023 
roku radni otrzymali również załącznik numer 1 do projektu uchwały na druku numer 18 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia oraz dodatkowy 

projekt uchwały na druku numer 29 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 
zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 w związku z realizacją projektu pn. 

„JarosLove - z miłości do ludzi” w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego ze 
środków Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021. Dnia 24 maja 2023 roku 
radni otrzymali dodatkowe projekty uchwał na drukach: numer 30 w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, numer 31 w sprawie w sprawie wyrażenia 
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zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2023 r. w związku 
z realizacją projektu pn. „„Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami 
Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu” w ramach Programu „Środowisko, 

Energia iZmiany Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego 
Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021 „Poprawa efektywności energetycznej 

w budynkach szkolnych”, numer 32 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Jarosławia na 2023 rok, numer 33 w sprawie uchwalenia zmiany nr 13/1/2022 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Jarosławia przy ul. 
Kamiennej w Jarosławiu. Z kolei, 25 maja, radni otrzymali wymienione projekty uchwał na 

drukach numer 8, 9, 10 zaś 26 maja 2023 roku radni otrzymali wymieniony załącznik nr 1 
oraz 2 do uchwały na druku numer 18, a także wymieniony projekt na druku numer 11 
w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji, składania i rozpatrywania wniosków 

o dofinansowanie w formie dotacji dla beneficjentów końcowych w ramach Programu 

Priorytetowego „Ciepłe Mieszkanie”. 

Proponowany porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 kwietnia 2023 
r. 

IV. Podjęcie uchwał: 
|) w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu, w tym dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz zasady przeprowadzenia 
oceny punktowej dla tych dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz dla kryterium 

pierwszeństwa i obowiązkowej kaucji dla lokali mieszkalnych w nowo budowanym 
budynku mieszkalnym w ramach społecznej inicjatywy mieszkaniowej w okolicy ul. 

Szarych Szeregów i Konfederackiej w Jarosławiu, 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowo-księgowej 

niektórym jednostkom organizacyjnym Gminy Miejskiej Jarosław, 
3) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
5) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
7) w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia, 
8) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa wieczystego użytkowania 

nieruchomości oraz ustanowienia ograniczonych praw rzeczowych, 
9) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie udziału wynoszącego 50/100 

oraz odpłatne nabycie udziału 50/100 prawa wieczystego użytkowania 
nieruchomości, 

10)w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa własności sieci 
wodociągowej, 

Ill)w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji, składania i rozpatrywania 
wniosków o dofinansowanie w formie dotacji dla beneficjentów końcowych 
w ramach Programu Priorytetowego „Ciepłe Mieszkanie”, 

12) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
13) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
14) w sprawie zmiany uchwały wyrażającej zgodę na zamianę nieruchomości, 

15) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
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16) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

17) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

18) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 roku. 
19) w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Jarosławia, 
20) w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

21) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia dzielnic na terenie miasta Jarosławia, 
22) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr I w Jarosławiu, 

23) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr II w Jarosławiu, 
24) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr III w Jarosławiu, 

25) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr IV w Jarosławiu, 

26) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr V w Jarosławiu, 
27) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr VI w Jarosławiu, 

28) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr VII w Jarosławiu. 

V. Omówienie działalności spółek miejskich; 

- Jarosławskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego; 
- Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej; 

- Jarosławskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego; 
- Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji. 

VI. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

VII. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 
z wykonania uchwał rady. 

VIII. Informacja przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia 0 działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
IX. Wolne wnioski i informacje. 

X. Zakończenie obrad. 

-porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 

-pismo znak: OA.0002.5.2023 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, 
-ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Na pytanie, czy ktoś z obecnych chce zgłosić jeszcze jakiś wniosek do ww. porządku obrad, 

zastępca burmistrza ds. infrastruktury społecznej Dariusz Tracz poprosił o wprowadzenie 
dodatkowych projektów uchwał na druku nr 29 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 
zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 w związku z realizacją projektu pn. 

„JarosLove - z miłości do ludzi” w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego ze 
środków Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021, na druku numer 30 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, na druku numer 31 
w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 

2023 r. w związku z realizacją projektu pn. „„Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej 
nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu” w ramach Programu 
„Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu 

Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021 .„„Poprawa efektywności 
energetycznej w budynkach szkolnych”, na druku numer 32 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie miasta Jarosławia na 2023 rok, na druku numer 33 w sprawie uchwalenia zmiany 
nr 13/1/2022 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Jarosławia przy ul. Kamiennej w Jarosławiu. 

Poprosił również o wymianę załączników numer 1 oraz 2 do projektu uchwały na druku numer 
18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
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wymianę projektów na drukach 8, 9, 10, 11 oraz przesunięcie w porządku obrad projektu 

uchwały na druku 18 (WPF) po projekcie na druku numer 33. 

Do porządku obrad głos zabrali radni: 

e Dorota Batiuk-Jankiewicz zgłaszając wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały na druku numer 2, 

e Mariusz Walter zgłaszając wniosek, aby przegłosować wprowadzenie do porządku 
obrad wymienionych projektów uchwał na drukach numer 8, 9, 10, 11 oraz wymianę 

załączników numer 1 i 2 do projektu uchwały na druku numer 18, a także wniosek, aby 
punkt IV porządku obrad sesji stanowił „Wolne wnioski i informacje”, a jako IV a — 

„Podjęcie uchwał”, 

e Marcin Nazarewicz zgłaszając wniosek, aby dzisiejsze obrady sesji poprowadziła 
wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy, 

e Mariusz Walter zgłaszając wniosek, aby Rada Miasta na dzisiejszej sesji nie głosowała 
żadnych uchwał. 

O godz. 9.25 obrady sesji opuścił Marcin Nazarewicz. 

O godz. 9.30 na obrady sesji powrócił Marcin Nazarewicz. 

Radni pytali również: 

e 0 uzasadnienie do wniosku o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały na druku 
numer 2, 

czy burmistrz ma prawo wycofać projekt uchwały na druku nr 2, 

e czy zastępca burmistrza ma pełnomocnictwo głównego burmistrza do reprezentowania 
go podczas sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że radni Marcin 

Nazarewicz oraz Mariusz Walter utrudniają prowadzenie obrad. 
Zaznaczył również, że prawo wycofania uchwały posiada burmistrz, jak również radny, poprzez 

głosowanie. 
Opinię wyraziła Maria Drabik, radca prawny, tłumacząc, że możliwość zmiany porządku 
obrad jest zapisana w ustawie o samorządzie gminnym i można jej dokonać tylko poprzez 
głosowanie bezwzględną wiekszością głosów ustawowego składu rady. Każdy może zgłosić 

wniosek o wycofanie projektu uchwały. W przypadku wniosku o wycofanie projektu uchwały 
na druku numer 2 jest mowa tylko o zmianie porządku obrad poprzez wykreślenie punktu 
z porządku obrad. Jedynie w przypadku sesji nadzwyczajnej, zwołanej na wniosek burmistrza, 

projekty uchwał może wycofać tylko burmistrz. 

Wobec braku innych zgłoszeń przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka 

poddał pod głosowanie: 

e wniosek zastępcy burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusza Tracza 
o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały na druku nr 29 

w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 
budżetowy 2023 w związku z realizacją projektu pn. „JarosLove - z miłości do ludzi” 

w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego ze środków Norweskiego 
Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 
„Żł "IE, 
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„przeciw ” — brak, 

„wstrzymał się” — brak, 

przyjęła ww. wniosek i wprowadziła do porządku obrad dodatkowy projekt 

uchwały na druku nr 29 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

e wniosek zastępcy burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusza Tracza 

o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały na druku nr 30 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 
ZA”= 17, 

„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” — brak, 

przyjęła ww. wniosek i wprowadziła do porządku obrad dodatkowy projekt 

uchwały na druku nr 30 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

e wniosek zastępcy burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusza Tracza 
o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały na druku nr 31 

w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok 
budżetowy 2023 r. w związku z realizacją projektu pn. .„„Iermomodernizacja budynku 

Szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza 
w Jarosławiu” w ramach Programu „Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu” 

finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 
Gospodarczego 2014-2021 „Poprawa efektywności energetycznej w budynkach 

szkolnych” 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 

„za”- 17, 
„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” — brak, 

przyjęła ww. wniosek i wprowadziła do porządku obrad dodatkowy projekt 
uchwały na druku nr 31 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

e wniosek zastępcy burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusza Tracza 
o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały na druku nr 32 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Jarosławia na 2023 rok, 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 
„za”-17, 

„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” — brak, 
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przyjęła ww. wniosek i wprowadziła do porządku obrad dodatkowy projekt 

uchwały na druku nr 32 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

e wniosek zastępcy burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusza Tracza 

o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały na druku nr 33 
w sprawie uchwalenia zmiany nr 13/1/2022 Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Jarosławia przy ul. Kamiennej 
w Jarosławiu. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 
„za”- 15, 

„przeciw” — 1, 

„wstrzymał się” — 1, 

przyjęła ww. wniosek i wprowadziła do porządku obrad dodatkowy projekt 
uchwały na druku nr 33 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr ll do niniejszego 
protokołu. 

e wniosek zastępcy burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusza Tracza 
o przesunięcie procedowania projektu uchwały na druku numer 18 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 rok po procedowaniu 

projektu uchwały na druku numer 33. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 
„za”- 16 

„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” — 1, 

przyjęła ww. wniosek i przesunęła procedowanie projektu na druku numer 18 w porządku 

obrad po projekcie na druku numer 33. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 

e wniosek radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały na druku numer 2. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 
„za - 15, 

„przeciw” — 2, 

„wstrzymał się” — brak, 
przyjęła ww. wniosek i wycofała z porządku obrad projekt uchwały na druku numer 2. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu. 
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e wniosek radnego Mariusza Waltera, aby poddać pod głosowanie wymianę 
projektów uchwał na drukach 8,9,10,11 oraz wymianę załączników nr 1 i 2 do 

projektu uchwały na druku nr 18 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 
„za”- 10, 

„przeciw” — 3, 

„wstrzymał się” — 4, 

przyjęła ww. wniosek, aby poddać pod głosowanie wymianę projektów uchwał na drukach 

8, 9, 10, LI oraz wymianę załączników nr 1 i 2 do projektu uchwały na druku nr 18. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

O godz. 9:57 obrady sesji opuściła radna Anetta Makarska. 

e wniosek zastępcy burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusza Tracza 
o wymianę projektów uchwał na drukach 8, 9, 10 i 11 oraz załączników nr 1 i 2 do 

projektu uchwały na druku nr 18 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„za - 11, 

„przeciw” — 0, 

„wstrzymał się” — 5, 

przyjęła ww. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad wymienionych projektów uchwał 
na drukach 8, 9, 10 i 11 oraz załączników nr 1 i 2 do projektu uchwały na druku nr 18. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu. 

e wniosek radnego Mariusza Waltera, aby punkt IV porządku obrad sesji stanowił 
„Wolne wnioski i informacje”, a jako IV a — „Podjęcie uchwał”, 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 
„za”- 8, 

„przeciw” — 8, 

„wstrzymał się” — 0, 

odrzuciła ww. wniosek, aby punkt IV porządku obrad sesji stanowił „Wolne wnioski 
i informacje”, a jako IV a — „Podjęcie uchwał”. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu. 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza, aby dzisiejsze obrady sesji poprowadziła 
wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy, 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 
„za ”- 6, 

„przeciw” — 9, 

„wstrzymał się” — |, 
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odrzuciła ww. wniosek, aby dzisiejsze obrady sesji prowadziła wiceprzewodnicząca rady 

Bożena Łanowy. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

e Wniosek radnego Mariusza Waltera, aby Rada Miasta Jarosławia na dzisiejszej sesji 
nie głosowała żadnych uchwał, 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 14 radnych przy głosach: 
„za”- l, 

„przeciw” — 11, 

„wstrzymał się” — 2, 

odrzuciła ww. wniosek, aby Rada Miasta na dzisiejszej sesji nie głosowała żadnych uchwał. 
Radny Witold Duszyński nie wziął udziału w głosowaniu. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu 

Uwzględniając przyjęte poprawki Rada Miasta w obecności 16 radnych 
ustaliła, że porządek obrad sesji w dniu 29 maja 2023 r. 

będzie się przedstawiał następująco: 

Proponowany porządek obrad: 
I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 kwietnia 2023 
n 

IV. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu, w tym dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz zasady przeprowadzenia 

oceny punktowej dla tych dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz dla kryterium 
pierwszeństwa i obowiązkowej kaucji dla lokali mieszkalnych w nowo budowanym 

budynku mieszkalnym w ramach społecznej inicjatywy mieszkaniowej w okolicy ul. 
Szarych Szeregów i Konfederackiej w Jarosławiu, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowo-księgowej 
niektórym jednostkom organizacyjnym Gminy Miejskiej Jarosław - wycofany projekt 

uchwały, 
3) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

5) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
7) w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia, 
8) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa wieczystego użytkowania 

nieruchomości wraz z prawem własności zabudowy oraz ustanowienia ograniczonych 
praw rzeczowych (wymieniony druk), 

9) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie udziału wynoszącego 50/100 wraz 
z takim samym udziałem w prawie własności zabudowy oraz odpłatne nabycie udziału 
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wynoszącego 50/100 w prawie wieczystego użytkowania nieruchomości wraz z takim 
samym udziałem w prawie własności zabudowy (wymieniony druk),, 

10) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa własności sieci 
wodociągowej (wymieniony druk)., 

11) w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji, składania i rozpatrywania 
wniosków o dofinansowanie w formie dotacji dla Beneficjentów końcowych w ramach 
Programu Priorytetowego „„Ciepłe Mieszkanie” (wymieniony druk),, 

12) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

13) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

14) w sprawie zmiany uchwały wyrażającej zgodę na zamianę nieruchomości, 

15) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

16) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

17) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

19) w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Jarosławia, 

20) w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 
21) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia dzielnic na terenie miasta Jarosławia, 

22) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr I w Jarosławiu, 
23) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr II w Jarosławiu, 

24) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr III w Jarosławiu, 
25) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr IV w Jarosławiu, 
26) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr V w Jarosławiu, 

27) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr VI w Jarosławiu, 
28) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr VII w Jarosławiu, 

29) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 
budżetowy 2023 w związku z realizacją projektu pn. .„.JarosLove - z miłości do ludzi” 
w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanegó ze środków Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021, 

30) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
31) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok 

budżetowy 2023 r. w związku z realizacją projektu pn. „„Termomodernizacja budynku 

Szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza 
w Jarosławiu” w ramach Programu „Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu” 

finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 
Gospodarczego 2014-2021 „Poprawa efektywności energetycznej w budynkach 
szkolnych”, 

32) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Jarosławia na 2023 rok, 
33) w sprawie uchwalenia zmiany nr 13/1/2022 Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Jarosławia przy ul. Kamiennej 
w Jarosławiu, 

18) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 rok 
(wymienione załączniki nr 1 i 2). 

V. Omówienie działalności spółek miejskich; 
- Jarosławskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego; 
- Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej; 

- Jarosławskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego; 
- Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji. 

VI. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
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VII. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał rady. 

VIII. Informacja przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

IX. Wolne wnioski i informacje. 

X. Zakończenie obrad. 
36 > 2h 26 > 24 >k 2 26 2 26 2 36 2 26 26 2 24 2a złe 2 złe 246 złe 2 2łę 2łe łe zk 2 zje 2 e 2ke 2d 2 2 > 2 26 2 złe 2 2le 2 248 2 2 26 2d > 2 26 zk 2h >k 

Ad III. Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 kwietnia 2023 
r. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z $ 76 
ust. 2 protokół z LXII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 kwietnia 2023 r. był dostępny 
w biurze rady, tak więc Radni zainteresowani jego treścią, mogli się z nim zapoznać. Na pytanie 
wiceprzewodniczącego, czy ktoś z obecnych wnosi uwagi do ww. dokumentu, głos zabrał 

radny Marcin Nazarewicz pytając o listę obecności, która stanowi załącznik do protokołu. Na 
liście obecności z ostatniej sesji przy nazwisku przewodniczącego Szczepana Łąki widnieje 
adnotacja, że nieobecność została usprawiedliwiona, stąd pytanie, kto i na jakiej podstawie, 

usprawiedliwił nieobecność przewodniczącego, który w czasie trwania sesji zajmował się 
marketingiem politycznym i uczestniczył w spotkaniu na jarosławskim rynku. Odniósł się do 
uchwały mówiącej o pomniejszaniu diety za nieobecność radnych i zapytał, dlaczego w tym 
wypadku została wypłacona w całości. Dodatkowo przypomniał, że dnia 21 marca br. radni 
otrzymali pismo od wojewody podkarpackiego w sprawie diet radnych. 

O godz. 10:02 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut. 
O godz. 10:05 radny Sebastian Kogut powrócił na sesję. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że diety są 

ryczałtowe i muszą być wypłacone. W kwestii tej wydane zostały rozstrzygnięcia sądowe 
(o których wspomniała kiedyś radna Wanda Czerwiec) mówiące o konieczności wypłacania 

diet radnym ze względu na ryczałt. Radny ma prawo zgłosić swoją nieobecność przed sesją 
i wówczas zostaje ona usprawiedliwiona. Przewodniczący w terminie 24 kwietnia miał 

zaplanowane spotkanie i o fakcie swojej nieobecności poinformował wiceprzewodniczącą rady 
Agnieszkę Wywrót, prosząc równocześnie o poprowadzenie obrad sesji. Podkreślił, że pismo 
wojewody wskazuje, że należy zmienić formę ryczałtowego wypłacania diet, dlatego zaprosił 
wszystkich radnych do współpracy w celu dokonania stosownych zmian. 

O godz. 10:06 obrady sesji opuścił radny Antoni Lotycz. 

O godz. 10:10 radny Antoni Lotycz powrócił na sesję. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz przypomniała, że Rada obraduje nad punktem dotyczącym 
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji, a nie zasadności wypłacania diet radnym nieobecnym 
na sesjach bądź komisjach, zatem złożyła wniosek o zamknięcie dyskusji w tym punkcie. 
W związku ze złożonym wnioskiem przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan 

Łąka poddał pod głosowanie wniosek radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz o zamknięcie dyskusji. 

e wniosek radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz o zamknięcie dyskusji 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„za ”- 14, 

Protokół z LXIII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 29 maja 2023 r. Strona 10



„przeciw” — 2, 

„wstrzymał się” — brak, 

przyjęła ww. wniosek o zamknięcie dyskusji. 
-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z: 

> LMII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 kwietnia 2023 r. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —13, „przeciw ” — I, „wstrzymał się” —2 przyjęła 
protokół z LXII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 kwietnia 2023 

F.- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu 

Ad IV. Podjęcie uchwał: 
1/ w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu, 

w tym dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz zasady przeprowadzenia oceny punktowej 

dla tych dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz dla kryterium pierwszeństwa 

i obowiązkowej kaucji dla lokali mieszkalnych w nowo budowanym budynku mieszkalnym 

w ramach społecznej inicjatywy mieszkaniowej w okolicy ul. Szarych Szeregów 

i Konfederackiej w Jarosławiu — projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Spółka SIM 
Podkarpacie funkcjonuje od czerwca 2021 r. Jednym z jej udziałowców jest Gmina Miejska 

Jarosław. Podstawowym celem działalności Spółki jest budowanie budynków mieszkalnych 
oraz ich eksploatacja na zasadach najmu, zgodnie z przepisami ustawy z dnia 26 października 
1995 r. o społecznych formach rozwoju mieszkalnictwa. Społeczne Inicjatywy Mieszkaniowe 

(SIM) to filar dokonującego się przełomu w budowie mieszkań o umiarkowanym czynszu. 
SIM-y to spółki tzw. not for profit budujące mieszkania społeczne dla osób i rodzin nie 
posiadających własnego mieszkania w danej miejscowości, którzy dysponują środkami na 
regularne opłacanie czynszu, jednak ich dochody są za niskie na zaciągnięcie kredytu 

hipotecznego na mieszkanie. W chwili obecnej Spółka rozpoczyna swoją działalność, która 
cieszy się ogromnym zainteresowaniem osób chcących dołączyć do programu najmu mieszkań 
o umiarkowanym czynszu z możliwością dojścia do własności. W związku z planowaną 

budową budynku wielomieszkaniowego w ramach inwestycji zlokalizowanej w Jarosławiu, 
w okolicy ulic: Szarych Szeregów i Konfederackiej, przez SIM Podkarpacie sp. z 0.0. z siedzibą 

w Boguchwale, Rada Miasta Jarosławia zgodnie z ustawą z dnia 20 lipca 2018 r. o pomocy 
państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania, 
zobowiązana jest określić w drodze uchwały zasady przeprowadzania nabory wniosków, w tym 

dodatkowe kryteria pierwszeństwa i zasady przeprowadzenia oceny punktowej oraz 
maksymalną wysokość miesięcznego dochodu gospodarstwa domowego lub obowiązkową 
kaucję. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej w imieniu przewodniczącego komisji Krzysztofa 
Kipera przedstawiła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. Komisja wydała opinię pozytywną 
wnosząc jednocześnie o przyjęcie poprawek, aby w $ 4 pkt 3 dopisać ppkt 10) o treści „W skład 

gospodarstwa domowego na dzień złożenia wniosku wchodzi osoba znajdująca się w okresie 

Protokół z LXIII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 29 maja 2023 r. Strona 11



ochrony przedemerytalnej w rozumieniu art. 39 Kodeksu pracy-10 punktów” oraz aby w $ 4 

pkt 6 otrzymał brzmienie „W skład gospodarstwa domowego wchodzi osoba, która na dzień 
złożenia wniosku ukończyła dla kobiet-60 lat, dla mężczyzn-65 lat — 10 punktów” 

Głos w dyskusji zabrali radni Piotr Kozak, Mariusz Walter, Wiesław Strzępek, Dorota 

Batiuk-Jankiewicz i wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy zgłaszając poprawki: 

radny Piotr Kozak — aby w $ 4 ust. 2 pkt 2 — wprowadzić 10 punktów zamiast 
istniejących 5 punktów, wprowadzić punkt 11 o treści „W skład gospodarstwa 
domowego na dzień złożenia wniosku wchodzi osoba samotna — 5 punktów”, 

wprowadzić punkt 12 o treści „W skład gospodarstwa domowego na dzień złożenia 
wniosku jest najemcą domu jednorodzinnego lub lokalu mieszkalnego — 5 punktów ”, 

radny Mariusz Walter — aby w $ 4 ust. 3 w ppkt 3) -zwiększyć punktację z 5 do 10 za 
każdą osobę, 

radny Wiesław Strzępek: 

— aby w $ 4 ust. 3 dopisać ppkt 13) o treści: „, w skład gospodarstwa domowego na 
dzień złożenia wniosku wchodzą inne osoby, których wiek przekracza 35, a nie ukończyły 
65 lat — 10 punktów”, 

- aby w $ 4 ust. 3 w pkt 8) zwiększyć liczbę punktów z 5 do 10, 

- aby w $ 4 ust. 3 pkt 1) po słowach „w przypadku zniesienia współwłasności 
obejmowałby co najmniej jeden lokal mieszkalny” dopisać „na terenie Gminy Miejskiej 
Jarosław”, 

odnosząc się do poprawki radnego Piotra Kozaka do pkt 11 poprosił o doprecyzowanie, 
czy chodzi o osobę, która jest mieszkańcem czy najemcą, bo jest to zasadnicza różnica, 
zaznaczył, że punkt, który zgłosił radny Piotr Kozak jest wyczerpany w pkt 1 sugerując 
wycofanie wniosku radnego Piotra Kozaka. 

Ponadto radni Dorota Batiuk-Jankiewicz, Piotr Kozak, Mariusz Walter, Wiesław Strzępek, 
Dorota Batiuk-Jankiewicz, Marcin Nazarewicz oraz Bożena Łanowy prosili o wyjaśnienie: 

dlaczego w niektórych zapisach projektu uchwały na druku nr I nie ma sformułowania, 
że uregulowania dotyczą miasta Jarosławia, 

czy nie byłoby zasadnym odesłanie projektu pod wspólne obrady komisji, na którą 
zostaną zaproszeni wszyscy radni, złożyliby swoje uwagi na piśmie, żeby wszystko 
zostało doprecyzowane, 

czy w przypadku osób z niepełnosprawnościami nie należałoby wykreślić zapisu: „nie 
ukończył 16 roku życia”, 

wątpliwości związanej ze zróżnicowaniem osób z niepełnosprawnościami proponując 
zrównanie punktacji do 10; 

kwestii liczby oferowanych mieszkań w pierwszym naborze oraz ich metraż, 

w jaki sposób będzie dokonywana weryfikacja osób ubiegających się o mieszkania, co 
rozumie się przez sformułowanie „„osoby samotne” oraz czy Gmina Miejska Jarosław 

jest związana terminami, jeśli chodzi o przeprowadzenie procedury składania wniosków, 

czym podyktowana jest punktacja w przypadku osób z niepełnosprawnościami (inna 
obejmująca osoby z niepełnosprawnościami do 16 roku, inna powyżej tego wieku), 
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e czy regulamin jest spójny z ustawą, a także czy nie byłoby zasadnym przepracowanie 
regulaminu jeszcze raz ze względu na liczne uwagi i poprawki. 

Dodatkowo radni zwracali uwagę, że_niemożliwe jest usunięcie zapisu dotyczącego wieku 
w przypadku osób z niepełnosprawnościami, gdyż osoby do 16 roku nie otrzymują stopni 

niepełnosprawności, tylko orzeczenie o niepełnosprawności. 

Odpowiedzi udzielali dyrektor Wydziału Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Zarębska-Lorenowicz, główny specjalista SIM Podkarpacie Andrzej Rzeszuto, zastępca 
burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusz Tracz tłumacząc, że: 

e na terenie miasta Jarosławia ma powstać budynek z 60 mieszkaniami (7 mieszkań 
jednopokojowych, 24 mieszkania dwupokojowe oraz 29 mieszkań trzypokojowych) 
o powierzchni od 30 do 60 m?, 

e przy przyjmowaniu wniosków będą brane pod uwagę podpisane oświadczenia pod 
odpowiedzialnością karną, 

e większość zapisów regulaminowych została już przećwiczona przy innych gminach. 
w tym również punktacja poszczególnych zapisów, 

punkty są przyznawane za każdą zgłoszoną osobę do zamieszkania, 

e propozycja kryteriów powstała na bazie doświadczenia w innych gminach, które nabory 
już przeprowadziły, a także art. 8 ustawy z dnia 20 lipca 2018 r. o pomocy państwa 
w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania, 

który mówi, że oprócz kryteriów obligatoryjnych, można dodatkowo tworzyć kryteria 
pierwszeństwa, 

e projekt na druku numer 1 był przepracowywany już na komisji, a wcześniej 
konsultowany z radcą prawnym, 

e projektant opracowujący dokumentację uzyskał pozwolenie na budowę, a sam nabór 

będzie najprawdopodobniej trwał około 2 miesięcy po podjęciu przez Radę Miasta 
Jarosławia stosownej uchwały — czyli tworzenie listy podstawowej, powstanie listy 
rezerwowej, wszelkie odwołania, rezygnacje, itp., 

budowa jest zaplanowana od 2024 roku z terminem zakończenia — 2026, 

paragraf 5 zawarty w projekcie uchwały na druku nr 1 musi pozostać. 

O godz. 10:34 obrady sesji opuściła Magdalena Cisek-Skiba. 
O godz. 10:36 na obrady sesji powróciła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

O godz.10:43 obrady sesji opuściła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. 

O godz. 10:45 na obrady sesji powróciła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. 

Radny Piotr Baran złożył wniosek o przerwanie dyskusji i skierowanie projektu uchwały na 
druku nr 1 do prac komisji. 

Wobec powyższego przewodniczący Szczepan Łąka poddał wniosek radnego Piotra 
Barana pod głosowanie. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 
„za”- 10, 

„przeciw” — 6, 

„wstrzymał się” — brak, 

przyjęła ww. wniosek o przerwanie dyskusji i skierowanie projektu uchwały do prac komisji. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu. 
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Radny Witold Duszyński zaproponował, aby w jednym dniu zwołać komisje, która 
pracowałaby nad regulaminem oraz sesję nadzwyczajną, która zajęłaby się podjęciem uchwały 
w powyższej kwestii. 

nizinna nnn zazna zza eee zeza eese 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowo-księgowej 
niektórym jednostkom organizacyjnym Gminy Miejskiej Jarosław - projekt stanowi załącznik 
nr 23 do niniejszego protokołu - PROJEKT WYCOFANY 

nnn zazna zzz ero aoi razie 

3/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jarosławia na rok 2023 - projekt stanowi 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zmiany 
w budżecie wynikają z konieczności dofinansowania zadania inwestycyjnego pn: 
„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w ul. Jana Tarnowskiego poprzez rozdział kanalizacji 

ogólnospławnej. Odbudowa drogi z budową skrzyżowania" w ramach Rządowego Funduszu 
Polski Ład: edycja druga. Drugie postępowanie przetargowe na wymienione zadanie pozwoli 
wyłonić wykonawcę z najniższą ofertą opiewającą na kwotę 15 997 000,00 zł, co stanowi 
około 90 procent wartości kosztorysu inwestorskiego. Gmina Miejska Jarosław na 
przedmiotowe zadanie otrzymała dofinansowanie w kwocie 13 613 513,01 PLN zł. 

O godz. 11:06 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut. 

O godz. 11:08 na obrady sesji powrócił radny Sebastian Kogut. 

O godz. 11.07 obrady sesji opuściła radna Jolanta Makarowska. 

O godz. 11.07 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

O godz. 11.09 na obrady sesji powróciła radna Jolanta Makarowska. 
O godz. 11:11 na obrady sesji powrócił radny Piotr Kozak. 

O godz. 11.31 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 11.35 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 11:39 obrady sesji opuściła radna Monika Więckowska. 
O godz. 11:42 na obrady sesji opuściła radna Monika Więckowska. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Marcin Nazarewicz oświadczył, iż jest przeciwny dalszemu kredytowaniu miasta. 

Głos w dyskusji zabrali radni: Marcin Nazarewicz, Wiesław Strzępek, Mariusz Walter, 

Piotr Kozak, Dorota Batiuk-Jankiewicz, Piotr Baran oraz Wanda Czerwiec pytając: 

e o terminy realizacji inwestycji z programu „„Polski Ład”, 

e o możliwość zmniejszenia zakresu planowanych prac bądź przesunięcia realizacji na 
czas, kiedy ceny się ustabilizują i unormują bądź poczekać na zwrot podatku VAT 
z inwestycji i wykorzystać go na realizację innych inwestycji, 

e o konieczność brania kolejnego kredytu na inwestycje w kontekście powstałych 
oszczędności z realizacji zadania przy ul. Pełkińskiej, 

e potrzebę dalszego zadłużania miasta, która wzbudza duży niepokój, 

o zasadność budowy kolejnego ronda przy ul. Tarnowskiego w Jarosławiu, które wiąże 
się z koniecznością zaciągnięcia kolejnego kredytu, 

e czy mieszkańcy innych rejonów miasta mogą liczyć na inwestycje. 
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Odpowiedzi udzielały dyrektor Biuro Strategii, Pozyskiwania Funduszy i Obsługi 

Inwestora Edyta Pytko oraz dyrektor Wydziału Infrastruktury Technicznej Magdalena 
Zarębska-Lorenowicz tłumacząc, że: 

e w programie „Polski Ład” Gmina Miejska Jarosław sama wskazuje okresy realizacji 

przedsięwzięć, czy są one jednoroczne, czy wieloletnie, a każda potrzeba zmiany musi 
być potwierdzona ze strony instytucji zarządzającej, 

e dokumentacja zakresu inwestycji została opublikowana i można ją przeanalizować, 

e planowana budowa ronda na wysokości ogniska baletowego jest bardzo dobrym 
rozwiązaniem dla usprawnienia komunikacji w mieście, 

e rondo musi zostać wykonane, natomiast w przypadku bocznej ul. Pogodnej zakres 

planowanych prac został już zmniejszony, 

e wnioski o dofinansowanie są składane w momencie, kiedy pojawiają się nabory. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 3. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —13 „przeciw ” —3 i „wstrzymał się” — brak podjęła 
uchwałę nr 856/LXIII/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Miasta Jarosławia na rok 2023 - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 

stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu, uchwała nr 856/LXIII/2023 stanowi załącznik 

nr 26 do niniejszego protokołu 
znin n einen anna Razer eee ao aenea 

4/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - projekt stanowi 

załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zmiany 
w budżecie wynikają z konieczności dofinansowania zadania inwestycyjnego pn: „Budowa 

bocznej ul. Pogodnej, ul. Letniej oraz drogi na działkach nr 476/4, 477/17, 476/5, 475/7 obręb 
4" w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych - edycja 
druga". W ramach zamierzenia inwestycyjnego celem wykonania robót budowlanych zostało 
przeprowadzonych pięć przetargów. Dołożenie środków z kredytu pozwoli na ogłoszenie 

irozstrzygnięcie kolejnego oraz umożliwi realizację przedmiotowego zadania. Gmina 
Miejska Jarosław na wymienione zadanie otrzymała dofinansowanie w kwocie 

2 805 878,47 zł. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, 

wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy, radna Dorota Batiuk-Jankiewicz, radny Piotr 
Kozak, radny Wiesław Strzępek oraz radna Wanda Czerwiec pytając: 

e czy ważność inwestycji związanej z bulwarami nad Sanem nie powinna być 
ograniczona na rzecz inwestycji na ul. Pogodnej, 

e czy ul. Letnia będzie realizowana, 
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e czy projekt uchwały na druku numer 4 nie jest przedkładany zbyt szybko, gdyż przetarg 
odnośnie ul. Pogodnej został już zakończony i unieważniony, a nie został ogłoszony 
nowy, 

e gdyby zostały pieniądze z innej inwestycji, czy wówczas można byłoby je przeznaczyć 
na remont ul. Letniej. 

Radni twierdzili, że nie można robić złudzeń mieszkańcom ulicy Pogodnej, bo cóż z tego, że 
kolejny przetarg zostanie ogłoszony, Rada Miasta dołoży 650 tys. zł, a i tak będzie różnica 
pomiędzy kwotą dofinansowania a tą, którą zamawiający zamierza przeznaczyć o 100 tys. zł. 

O godz. 11:54 obrady sesji opuścił radny Piotr Baran. 

O godz. 11:54 na obrady sesji powrócił radny Piotr Baran. 

Odpowiedzi udzielali dyrektor Wydziału [Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Zarębska-Lorenowicz, główny specjalista w Wydziale Oświaty i Sportu Magdalena 
Lehnart oraz zastępca burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusz Tracz 
informując, iż: 

e wzakresie ul. Letniej będzie jedynie wykonane przyłącze gazowe, 

e nazwa realizowanego zadania wynika ze złożonego wniosku o przyznanie dotacji, 
natomiast realizacja obejmie boczną ul. Pogodną, ul. Letnią w zakresie przyłączy 
gazowych oraz 4 działki, 

e przetarg dotyczący ul. Pogodnej był już ogłaszany 5 razy i znana jest mniej więcej 
potrzebna kwota, która oscyluje na poziomie około 3,5 ml zł, 

e projekt uchwały na druku nr 4 zabezpiecza środki na inwestycję, pozwala Gminie 
Miejskiej Jarosław uruchomić procedurę przetargową, uchwała odnośnie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego (procedura wymaga czasu, zasięgnięcia opinii RIO) oraz 
dotycząca inwestycji mogą iść równolegle, 

Radny Wiesław Strzępek złożył wniosek o odesłanie projektu uchwały na druku numer 4 do 
prac komisji. 

e wniosek radnego Wiesława Strzępka o odesłanie projektu uchwały na druku numer 
4 do prac komisji do czasu otwarcia ofert w kolejnym przetargu. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 16 radnych przy głosach: 

„Zza”- 5, 

„przeciw” — 11, 

„wstrzymał się” — brak, 

odrzuciła ww. wniosek o odesłanie projektu uchwały na druku numer 4 do prac 

komisji do czasu otwarcia ofert w kolejnym przetargu. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 

protokołu. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 4. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —12, „przeciw ” — 2 i „wstrzymał się” — 2 podjęła 
uchwałę nr 857/LXI/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
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w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
857/LX1II/2023 stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu 

5/ w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego - projekt stanowi załącznik nr 31 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zaciągnięcie 
kredytu umożliwi dofinansowanie niżej wymienionych zadań inwestycyjnych: 

1) Uporządkowanie gospodarki ściekowej wul. Jana Tarnowskiego poprzez rozdział 
kanalizacji ogólnospławnej; odbudowa drogi z budową skrzyżowania w ramach Rządowego 
Funduszu Polski Ład - edycja druga; 
2) Budowa bocznej ul. Pogodnej, ul. Letniej oraz drogi na działkach nr 476/4, 477/17, 476/5, 
475/7 obręb 4 w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 

- edycja druga. 
Wprowadzenie uchwały o zaciągnięciu kredytu pozwoli wystąpić do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie o wydanie opinii o możliwości jego spłaty oraz umożliwi 
rozpoczęcie procedury przetargowej koniecznej do jego uruchomienia. 
Oświadczenie w formie aktu notarialnego w myśl art. 777 $ 1 pkt 5 Kodeksu postępowania 

cywilnego może zostać złożone na żądanie wierzyciela - banku udzielającego kredytu. 
Akt notarialny, zgodnie z powołanym przepisem, jest tytułem egzekucyjnym i obejmuje 

jedynie obowiązek zapłaty sumy pieniężnej do wysokości w akcie wprost określonej albo 
oznaczonej za pomocą klauzuli waloryzacyjnej, gdyż w akcie wskazane zostanie zdarzenie, od 

którego uzależnione jest wykonanie obowiązku, jak również termin, do którego wierzyciel 
może wystąpić o nadanie temu aktowi klauzuli wykonalności. 

O godz. 12:21 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

O godz. 12:21 obrady sesji opuścił radny Piotr Baran. 

O godz. 12:21 na obrady sesji powrócił radny Piotr Kozak. 

O godz. 12.22 obrady sesji opuścił radny Wiesław Strzępek. 

O godz. 12.22 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

O godz. 12.22 na obrady sesji powrócił radny Piotr Baran. 

O godz. 12:26 na obrady sesji powrócił radny Wiesław Strzępek. 
O godz. 12:26 na obrady sesji powrócił radny Piotr Kozak. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 

Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrali radni Mariusz Walter, Marcin Nazarewicz, Piotr Kozak, Wanda 
Czerwiec oraz Wiesław Strzępek pytając: 

czy WPF uwzględnia kredyt, o którym mowa w projekcie uchwały na druku nr 5, 

dlaczego od jakiegoś czasu (od 2019 r.) art. 777 jest sposobem zabezpieczania kredytu, 

o kondycję finansową miasta w kontekście wzięcia kolejnego kredytu, 

czy w roku bieżącym pojawią się jeszcze kolejne projekty uchwał w sprawie 
zaciągnięcia kredytów długoterminowych. 

Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusz 
Tracz informując, że: 

e powyższy kredyt został uwzględniony w WPF, stąd wniosek do porządku obrad 
o przesunięcie go do procedowania po projekcie uchwały na druku nr 33, 

e banki mogą żądać dużych zabezpieczeń kredytu, 
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e kredyty wynikają z bieżących potrzeb, 

e kondycja finansowa miasta pozwala na zaciągnięcie kolejnego kredytu. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 5. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” -12, „przeciw” — 4 i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 858/LXIII/2023 w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 32 do niniejszego protokołu, uchwała nr 858/LXII/2023 stanowi załącznik nr 33 
do niniejszego protokołu 

6/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - projekt stanowi 

załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska 
Jarosław w 2021 roku rozpoczęła realizację projektu pn. „JarosLove - z miłości do ludzi” 

w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego 
EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021. Projekt jest w trakcie 
realizacji. W związku z aktualizacją budżetu projektu na rok 2023 w oparciu o przedłożony 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 
poza rok budżetowy 2023 w związku z realizacją projektu pn. „JarosLove - z miłości do ludzi” 
w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego ze środków Norweskiego Mechanizmu 

Finansowego na lata 2014-2021, wnosi się o przyjęcie przedstawionych zmian w niniejszym 
projekcie. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 12:47 obrady sesji opuścił radny Piotr Baran. 

O godz. 12:47 obrady sesji opuścił radny Bożena Łanowy. 

O godz. 12:50 na obrady sesji powrócił radny Piotr Baran. 

O godz. 12:50 obrady sesji opuścił radny Bożena Łanowy. 

O godz. 12:51 obrady sesji opuścił radny Mariusz Walter. 

O godz. 12:53 na obrady sesji powrócił radny Mariusz Walter. 

O godz. 13.10 obrady sesji opuścili radna Magdalena Cisek-Skiba. 

O godz. 13.12 na obrady sesji powróciła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

Głos w dyskusji zabierali radny Mariusz Walter, Marcin Nazarewicz, Piotr Kozak, Wiesław 
Strzępek, Witold Duszyński oraz Wanda Czerwiec pytając: 

e o ewentualną omyłkę pisarską dotyczącą zmniejszenia środków na podróże oraz 
spotkania studyjne, 

e czy możliwe jest podanie ofert, które wpłynęły w związku z zamówieniem dotyczącym 
zakupu jurty, 

e czy Gmina Miejska Jarosław rezygnuje z zakupu autobusu elektrycznego oraz budowy 
centrum przesiadkowego z funduszy norweskich na rzecz dokonania tych zakupów 
z programu związanego z elektromobilnością, 

e o koszt realizacji Wielkiego Jarmarku Jarosławskiego, 
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o wyjazd studyjny do Norwegii w ramach realizacji projektu (termin i ile osób), 

co miasto zyskało dzięki projektowi norweskiemu, 

ile obecnie jeździ autobusów w ramach spółki PWiK, 

czy miasto ma zaplanowane zmiany w rozkładzie jazdy autobusów i taborze, 

dlaczego nie wdrożono żadnych zaleceń po zakończonym audycie w MZK. 

Odpowiedzi udzielała dyrektor BSFIOI Edyta Pytko tłumacząc, że: 

e uchwały dotyczące projektu „JarosLove — z miłości do ludzi” aktualizują jego budżet 
w tym roku oraz w roku przyszłym, 

e kwoty zabezpieczone na zakup jurty były podane do publicznej wiadomości, 

zadania w ramach projektu będą realizowane, niemniej jednak wydatki przenoszone są 
z 2023 roku na rok 2024, 

e naczas składania wniosku Gmina Miejska Jarosław planowała pełną wymianę taboru, 
która podyktowana była wcześniej przeprowadzonym audytem, 

e wizyta studyjna w Norwegii jest zaplanowana na czerwiec br. i jest wymogiem 

projektowym, 

e koszt jarmarku będzie możliwy do podania dopiero po przeprowadzeniu wszystkich 
przetargów. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 6. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —12, „przeciw” — 2 i „wstrzymał się” —2 podjęła 
uchwałę nr 859%LXIII/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
859/LX11/2023 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu 

innne n zana A Razz zeza enea az zza eee eee tt tes eeeeeeee: 

7/ w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia - projekt stanowi 

załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że przepis 
paragrafu 8 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia wskazuje, że „Rada może 

posiadać Opiekuna. Zadaniem Opiekuna Rady jest wspieranie i inicjowanie działań Rady 
i udzielanie jej pomocy organizacyjnej i merytorycznej”. Zgodnie z ust. 2 wyżej cytowanego 
paragrafu Statutu „Opiekunem może być osoba, która ukończyła 25 lat posiadająca czynne 

prawo wyborcze do Rady Miasta Jarosławia oraz posiada doświadczenie samorządowe.” Art. 
$b ust. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, stanowi, że „Wyboru 
opiekuna młodzieżowej rady gminy dokonuje rada gminy spośród kandydatów wskazanych 
przez młodzieżową radę gminy." Młodzieżowa Rada Miasta Jarosławia kadencji 2023-2025 na 

swojej II sesji podjęła uchwałę nr 4/2023 z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie Opiekuna 
Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia i zarekomendowała Radzie Miasta Jarosławia 2 
kandydatów na Opiekuna, wskazując na tę funkcję radnych: 

1) radnego Jarosława Litwiaka, 
2) radnego Marcina Nazarewicza. 
Podjęcie uchwały nie pociąga za sobą skutków finansowych. 
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O godz. 13:20 obrady sesji opuścił radny Maciej Wałęga. 

Głos w dyskusji zabierali radni Wanda Czerwiec, Mariusz Walter, Piotr Kozak, 

wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy, Witold Duszyński, Marcin Nazarewicz, 
Wiesław Strzępek, przewodniczący Szczepan Łąka pytając: 

e czy dotychczasowy koordynator radny Piotr Kozak został zaproszony na I posiedzenie 
MRMI, 

e czy radni MRMJ mogli na opiekuna rekomendować tylko 1 osobę, 

e o pisemną zgodę rekomendowanego na opiekuna MRMIJ Jarosława Litwiaka, 

e kto prowadził I posiedzenie MRMJ. 

Podziękowano również radnemu Piotrowi Kozakowi za reaktywację Młodzieżowej Rady 
Miasta Jarosławia w 2015 roku oraz za pracę wykonaną w ramach MRMJ. 

Radny Piotr Kozak obawiając się funkcjonowania w obiegu prawnym dwóch dokumentów 

dotyczących MRM] oficjalnie poinformował, że zrzeka się funkcji koordynatora Młodzieżowej 
Rady Miasta Jarosławia, dziękując jednocześnie wszystkim osobom zaangażowanym w pracę 
nad zmianą statutu MRMIJ. 

Odpowiedzi udzielali sekretarz miasta Magdalena Kapusta, przewodniczący Szczepan 
Łąka oraz radca prawny Maria Drabik: 

e podkreślając zasługi koordynatora Piotra Kozaka na rzecz MRMJ oraz radcy prawnego 
Marii Drabik, którzy pracowali nad wprowadzeniem zmian do statutu MRMJ, 

e MRMJ ukonstytuowała się 11 maja 2023 roku podczas I posiedzenia, radni MRMJ 
zostali wyłonieni w poszczególnych szkołach, 

e funkcja koordynatora traci rację bytu z mocy prawa, 

e radny Jarosław Litwiak wyraził zgodę na objęcie funkcji opiekuna MRMIJ. 

Radny Sebastian Kogut poinformował, że nie będzie brał udział w głosowaniu. 

Wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy poinformowała z kolei, że wstrzyma się 
w głosowaniu nad projektem uchwały na druku numer 7, ponieważ nie ma wiedzy, który ze 

wskazanych przez MRM]J radny, będzie lepszym opiekunem. 

O godz. 13.50 obrady sesji na czas wyboru opiekuna MRMJ opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 13:52 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował o procedurze głosowania. Oświadczył, 
że głosowanie imienne zostanie przeprowadzone w ten sposób, że wyczytani kolejno radni będą 

podawać imię i nazwisko kandydata na opiekuna, za którym się opowiadają tj. czy za radnym 

Jarosławem Litwiakiem, czy radnym Marcinem Nazarewiczem. 

W wyniku jawnego, imiennego głosowania radnych Rady Miasta Jarosławia w sprawie wyboru 

opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia, Rada Miasta Jarosławia w obecności 13 
radnych oddała 5 głosów „za” radnym Jarosławem Litwiakiem, 6 głosów .,za” Marcinem 
Nazarewiczem, 2 radnych „wstrzymało się” od głosu. Tym samym opiekunem Młodzieżowej 

Rady Miasta Jarosławia został wybrany radny Marcin Nazarewicz. 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr 860/LXIII/2023 w sprawie opiekuna 
Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia — raport z przeprowadzonego imiennego 
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głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu, uchwała nr 860/LX1M/2023 

stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu 

  

| PRZERWA w obradach od godz. 13:57 do godz. 14:46 

Po przerwie na obrady sesji nie powróciła radna Monika Więckowska. 

8/ w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa wieczystego użytkowania 

nieruchomości wraz z prawem własności zabudowy oraz ustanowienia ograniczonych praw 

rzeczowych (wymieniony projekt)- projekt stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąka poinformował, że uchwałami: 
1) nr 549/XLI/2021 z dnia 28 grudnia 2021 r. Rada Miasta Jarosławia wyraziła zgodę na 

nieodpłatne nabycie od PKP SA prawa użytkowania wieczystego nieruchomości wraz 
z prawem własności zabudowy nieruchomości położonej w Jarosławiu obr 5 oznaczonej jako 

działki nr: 1/52, 1/14, 1/10, 

2) nr 539/XL /2021 z 13 grudnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
prawa wieczystego użytkowania nieruchomości oraz ustanowienia ograniczonych praw 

rzeczowych - służebności przesyłu na rzecz TK Telkol Spółka z 0.0. , 

3) nr 547/XLI/2021 z dnia 28 grudnia 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na nieodpłatne nabycie prawa wieczystego użytkowania nieruchomości oraz ustanowienia 

ograniczonych praw rzeczowych — służebności przesyłu, 

PKP SA wniosła o uzupełnienie treści podjętych uchwał i podjęcie nowych uchwał 
wyrażających zgodę na nieodpłatne nabycie od PKP SA prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości oznaczonych jako działki nr 1/14, 1/52, 1/70 oraz działki nr 1/10 wraz z prawem 
własności zabudowy z przeznaczeniem na cele związane z realizacją inwestycji służących 

wykonywaniu zadań własnych Gminy Miejskiej Jarosław w dziedzinie transportu. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej w imieniu przewodniczącego komisji 

Krzysztofa Kipera przedstawiła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. Komisja wydała opinię 
pozytywną (do pierwotnego projektu). 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną wnosząc jednocześnie o przyjęcie poprawki, aby w $ 1 po 
słowach .„„w trybie” dopisać „art. 39”. 

Głos w dyskusji zabierali radni Piotr Kozak, Mariusz Walter, Marcin Nazarewicz i Wiesław 

Strzępek pytając: 
e o przyczynę wymiany projektów uchwał; 

e kto komu będzie płacić za służebność przesyłu, 

e czy przedsiębiorcy prowadzący na przedmiotowych działkach działalność gospodarczą 
mogą spokojnie nadal ją prowadzić. 

Odpowiedzi udzielała dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 
Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec tłumacząc, że: 

e wymiana projektów była podyktowana zaleceniami PKP, 

e Gmina Miejska Jarosław nabędzie działki nieodpłatnie i na nich zostanie ustanowiona 
służebność, 

e jeśli chodzi o działkę - to zostanie sporządzony operat szacunkowy, 
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e służebność odbędzie się za jednorazowym wynagrodzeniem dla Gminy Miejskiej 

Jarosław, 

e rolą Gminy Miejskiej Jarosław nie jest decydowanie o prowadzeniu działalności na 
wskazanych w projekcie uchwały działkach, zwłaszcza, że gmina nie jest jeszcze ich 

właścicielem. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 8 wraz z poprawką Komisji Budżetowej. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —12, „przeciw ” — 1 i „wstrzymał się” — 1 podjęła 

uchwałę nr 86I/LXIII/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie prawa wieczystego użytkowania nieruchomości 
wraz z prawem własności zabudowy oraz ustanowienia ograniczonych 

praw rzeczowych — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik 

nr 41 do niniejszego protokołu, uchwała nr 861/LXII/2023 stanowi załącznik nr 42 do 
niniejszego protokołu 

nnn nnn nnn zzz ze zzz eeę 

9/ w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie udziału wynoszącego 50/100 wraz 

z takim samym udziałem w prawie własności oraz odpłatne nabycie udziału wynoszącego 
50/100 w prawie wieczystego użytkowania nieruchomości wraz z takim samym udziałem 

w prawie własności zabudowy (wymieniony projekt) - projekt stanowi załącznik nr 43 do 
niniejszego protokołu. 

  

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że uchwałą nr 
548/XLI/2021 z dnia 28 grudnia 2021 r. Rada Miasta Jarosławia wyraziła zgodę na zakup od 
PKP SA prawa użytkowania wieczystego nieruchomości wraz z prawem własności zabudowy 
nieruchomości położonej w Jarosławiu obr 5 oznaczonej jako działki nr: 1/22 i 1/24. W wyniku 
porozumienia z PKP wynegocjowano korzystniejsze warunki nabycia tj. ustalono, że 50% 

udziałów w nieruchomości Gmina nabędzie nieodpłatnie, wobec tego niezbędne jest podjęcie 
nowej uchwały wyrażającej zgodę na: 
1. nieodpłatne nabycie od PKP SA udziału wynoszącego 50/100 części w prawie użytkowania 

wieczystego nieruchomości oznaczonych jako działki nr 1/22 oraz 1/24 wraz z takim samym 
udziałem w prawie własności zabudowy z przeznaczeniem na cele związane z realizacją 
inwestycji służących wykonywaniu zadań własnych Gminy Miejskiej Jarosław w dziedzinie 

transportu, 
2. odpłatne nabycie od PKP SA udziału wynoszącego 50/100 części w prawie użytkowania 
wieczystego nieruchomości oznaczonych jako działki nr 1/22 oraz 1/24 wraz z takim samym 

udziałem w prawie własności zabudowy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej w imieniu przewodniczącego komisji 
Krzysztofa Kipera przedstawiła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. Komisja wydała opinię 
pozytywną (do pierwotnego projektu). 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 
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Głos w dyskusji zabrali radni Marcin Nazarewicz, Wanda Czerwiec, Mariusz Walter, 
Witold Duszyński, Wiesław Strzępek, Piotr Kozak pytając: 

e czy Gminę Miejską Jarosław będzie stać na odpłatne nabycie połowy działki, skąd 
będzie pochodziło finansowanie tej działki, 

e czy uchwałą nr 548/XLI/2021 Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 grudnia 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zakup prawa wieczystego użytkowania nieruchomości 

Gmina Miejska Jarosław posiadała zgodę na zakup nieruchomości, a teraz projektem 
uchwały na druku nr 9 są korzystniejsze zasady, 

e czy zakup tych działek jest możliwy ze środków norweskich, 

e czy w budżecie miasta zostały zabezpieczone środki finansowe na ten cel, 

e jakie koszty i z czego będzie wynikać przedsięwzięcie związane z centrum 
przesiadkowym, 

e co spowodowało nieobecność „kluczowych” osób na dzisiejszej sesji. 

Odpowiedzi udzielali zastępca burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusz 

Tracz, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem Komunalnym 
i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec oraz dyrektor Biura Strategii, Pozyskiwania 
Funduszy i Obsługi Inwestora Edyta Pytko tłumacząc, że: 

e zgoda rady była już w 2021 roku, a teraz została wypracowana w ramach negocjacji 

połowa ceny, 

e nabycie tych 50% udziałów oscyluje w kwocie około I mln złotych (budynek dworca). 

O godz. 15:15 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

O godz. 15:16 na obrady sesji powrócił radny Piotr Kozak. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 9 wraz z autopoprawką w $ 2 „„nr 1/22 o pow. 0,1018 ha”. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —7, „przeciw —3 i „wstrzymał się” — 4 podjęła 

uchwałę nr 862/LNXIII/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie udziału wynoszącego 50/100 wraz z takim samym 

udziałem _w prawie własności oraz_ odpłatne nabycie udziału 
wynoszącego _ 500/100 _ w __ prawie __ wieczystego _ użytkowania 

nieruchomości wraz_z takim samym udziałem w prawie własności 
zabudowy — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 44 do 

niniejszego protokołu, uchwała nr 862/LX1IIV/2023 stanowi załącznik nr 45 do niniejszego 
protokołu 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa własności sieci wodociągowej 

(wymiana)- projekt stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że uchwałą nr 
548/XLI/2021 z dnia 28 grudnia 2021 r. Rada Miasta Jarosławia wyraziła zgodę na zakup od 

PKP SA prawa użytkowania wieczystego nieruchomości wraz z prawem własności zabudowy 

nieruchomości położonej w Jarosławiu obr 5 oznaczonej jako działki nr: 1/22 i 1/24 PKPSA 
wniosła o uzupełnienie treści uchwały i podjęcie nowej uchwały wyrażającej zgodę na: 
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1. nieodpłatne nabycie od PKP SA udziału wynoszącego 50/100 części w prawie 
użytkowania wieczystego nieruchomości oznaczonych jako działki nr 1/22 oraz 1/24 
wraz z takim samym udziałem w prawie własności zabudowy z przeznaczeniem na cele 

związane z realizacją inwestycji służących wykonywaniu zadań własnych Gminy 
Miejskiej Jarosław w dziedzinie transportu, 

2. odpłatne nabycie od PKP SA udziału wynoszącego 50/100 części w prawie użytkowania 
wieczystego nieruchomości oznaczonych jako działki nr 1/22 oraz 1/24 wraz z takim 
samym udziałem w prawie własności zabudowy. 

Do niniejszego projektu uchwały błędnie dołączono uzasadnienie z poprzedniego projektu 

(druk numer 9), które mówiło o nieodpłatnym i odpłatnym nabyciu od PKP udziału. Natomiast 
projekt uchwały na druku numer 10 dotyczy jedynie nieodpłatnego nabycia. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek -Skiba. 
Komisja wydala opinię pozytywną. 

O godz. 15:35 obrady sesji opuścili radna Dorota Batiuk-Jankiewicz i radny Sebastian Kogut. 

O godz. 15:38 na obrady sesji powrócili radna Dorota Batiuk-Jankiewicz i radny Sebastian Kogut. 

Głos w dyskusji zabierali radni Piotr Kozak, Mariusz Walter, Marcin Nazarewicz, Wiesław 

Strzępek pytając: 

e czy do projektu uchwały na druku nr 10 nie dołączono błędnego uzasadnienia, 

e o plany względem budynku dawnego dworca, które miasto zamierza nabyć, 

e czy na Komisji Budżetowej była podana informacja na temat zabezpieczenia kwoty 
I mln zł na wykup przedmiotowych działek (zwłaszcza w kontekście powiązania ze 
sobą uchwał na drukach 8, 9 i 10), a jeśli tak — to z czego ten wykup zostanie 

sfinansowany. 

Odpowiedzi udzielała dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 
Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec informując, że: 

e faktycznie projekt uchwały dotyczy jedynie nabycia prawa własności sieci 
wodociągowej, a PKP przekazuje ją nieodpłatnie, 

e istotnie do projektu uchwały na druku nr 10 błędnie dołączono uzasadnienie 
z poprzedniego projektu uchwały. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 10. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —12, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 2 

podjęła uchwałę nr 863/LXIII/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie prawa własności sieci wodociągowej - raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 863/LX1H/2023 stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu. 

nnn zzz. znane eezece 

11/ w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji, składania i rozpatrywania wniosków 

o dofinansowanie w formie dotacji dla Beneficjentów końcowych w ramach Programu 
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Priorytetowego „Ciepłe Mieszkanie” (wymieniony) - projekt stanowi załącznik nr 49 do 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska 

Jarosław przystępuje do realizacji projektu w ramach Programu Priorytetowego "Ciepłe 
Mieszkanie". W ramach projektu planowane są działania zmierzające do poprawy jakości 

powietrza oraz zmniejszenia emisji gazów cieplarnianych przyjmuje się Regulamin udzielania 
dotacji, składania i rozpatrywania wniosków o dofinansowanie w formie dotacji dla 

Beneficjentów końcowych w ramach Programu Priorytetowego "Ciepłe Mieszkanie". Do 
ubiegania się o dotację uprawnione są osoby fizyczne tzw. Beneficjenci końcowi. Beneficjent 
końcowy musi posiadać tytuł prawny wynikający z prawa własności lub ograniczonego prawa 

rzeczowego do lokalu mieszkalnego, znajdującego się w budynku mieszkalnym 
wielorodzinnym, zlokalizowanym na terenie Miasta Jarosławia. 
Podjęcie niniejszej uchwały wynika ze stanowiska reprezentowanego przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Rzeszowie. Wartość projektu: 30.000 zł 

Dofinansowanie: 100%. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej w imieniu przewodniczącego komisji 

Krzysztofa Kipera przedstawiła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. Komisja wydała opinię 
pozytywną (do pierwotnej wersji projektu uchwały na druku nr 11). 

O godz. 15:47 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut. 

O godz. 15:47 obrady sesji opuściła radna Jolanta Makarowska. 

O godz. 15:51 na obrady sesji powrócił radny Sebastian Kogut. 

O godz. 15:51 na obrady sesji powróciła radna Jolanta Makarowska. 

O godz. 15:55 obrady sesji opuścił radny Antoni Lotycz. 

O godz. 16:04 na obrady sesji powrócił radny Antoni Lotycz. 

Głos w dyskusji zabierali radni Wanda Czerwiec, Piotr Kozak, Marcin Nazarewicz, 
Mariusz Walter, Wiesław Strzępek pytając: 

e dlaczego tylko dwie osoby zgłosiły się do Programu Priorytetowego „Ciepłe 
Mieszkanie” i czy Gmina Miejska Jarosław tylko tym osobom wypłaci dofinansowanie, 

e dlaczego regulamin jest uchwalany później, niż sama realizacja programu, 

przyjmowanie regulaminu w dniu dzisiejszym jest bezprzedmiotowe, gdyż Rada Miasta 
Jarosławia nie ma wpływu na ustalenie zasad do programu, który już wyłonił 
beneficjentów, 

e czy w nawiązaniu do kolejnych projektów uchwał dotyczących tej samej kwestii (druk 

nr 12i13) zostały podpisane umowy z tymi dwoma podmiotami, jeśli tak — to na jakiej 
podstawie, 

e czy nie jest tak, że dzisiaj Rada Miasta ma tworzyć regulamin do tego, co odbyło się 
w zeszłym roku. 

Odpowiedzi udzielali dyrektor BSFiOI Edyta Pytko oraz zastępca burmistrza do spraw 
infrastruktury społecznej Dariusz Tracz informując, że: 

e dotąd nie zostały podpisane umowy z mieszkańcami, 

e instytucją prowadzącą program jest Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie, 

e program został stworzony i ogłoszony, następnie zainteresowani zgłosili swój udział, 
rozpoczął się nabór, a w międzyczasie organ nadzoru zawnioskował o przedstawienie 
uchwały trybowej (zasad), stąd konieczność wprowadzenia zmian, 
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e przyjmowana jest logika stosowana przez instytucję nadzorującą i praktycznie jest do 
wydania 30 tys. zł, 

e w przyszłości będą realizowane kolejne nabory. 

Radny Marcin Nazarewicz oznajmił, że nie weźmie udziału w głosowaniu przy tym projekcie. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 11. 

Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —8, „przeciw” — 2 i „wstrzymał się” — 2 podjęła 
uchwałę nr 864/LXIII/2023 w sprawie przyjęcia Regulaminu 
udzielania __ dotacji, _ składania __i _ rozpatrywania __ wniosków 

o dofinansowanie w formie dotacji dla Beneficjentów końcowych 
w ramach Programu Priorytetowego „Ciepłe Mieszkanie” — raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 864/LX1II/2023 stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu 

nnn winna znane zeza e zee eee zero zee 

12/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - projekt 
stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zwiększenie 

dochodów i wydatków o 30 000 zł wynika z planu otrzymania dotacji na realizację 
przedsięwzięcia w ramach programu priorytetowego „Ciepłe Mieszkanie”. Program będzie 
realizowany ze środków udostępnionych WFOŚiGW przez Narodowy Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej. W programie inwestorami będą mieszkańcy - uczestnicy 
projektu, którzy po zrealizowanych robotach rozliczą się z Gminą Miejską Jarosław 
przedstawiając zapłacone rachunki/faktury wraz z protokołami odbioru wykonanych prac. 

Wymienione dofinansowanie dotyczy dwóch podmiotów - mieszkańców Jarosławia 
(2x 15 000 zł). 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radny Piotr Kozak, Mariusz Walter, Marcin Nazarewicz, Wiesław 

Strzępek i przewodniczący Rady Szczepan Łąka pytając: 

e czy nadal w obiegu prawnym jest uchwała podjęta w tej kwestii na sesji marcowej, 
w której RIO wykazało nieprawidłowości, 

e dlaczego nie zastosowano właściwej kolejności tj. najpierw uchwalenie regulaminu. 
ogłoszenie naboru oraz zgłoszenie odpowiedniej liczby wnioskodawców do instytucji 
prowadzącej, 

e dlaczego radni nie zostali poinformowani, że RIO uchyliło uchwałę w niniejszej 
kwestii, 

e czy przedmiotowy projekt uchwały nie powinien być procedowany w terminie 
późniejszym. 
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Odpowiedzi udzielali Edyta Pytko, dyrektor BSFiOI, oraz Magdalena Kapusta, sekretarz 

miasta, informując, iż: 

e nasesji w dniu 27 marca 2023 r. Miasta Jarosławia podjęła uchwałę nr 832/LX1/2023 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Jarosławia na 2023 rok, która 

została uchylona dnia 23 maja br. przez RIO, 

e rozeznanie, co do uczestników programu zostało przeprowadzone w listopadzie 
ubiegłego roku i na ten moment Gmina nie musiała dysponować regulaminem, 

e w związku z faktem, iż do programu swój udział zadeklarowało dwóch beneficjentów, 
taką liczbę zgłoszono do instytucji prowadzącej po to, by w ślad za tym zabezpieczyć 

środki w budżecie, 

e natym etapie RIO nie miało pewności, czy regulamin będzie wymagany. 

O godz. 16:12 obrady sesji opuścił radny Witold Duszyński. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 12. 

Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —8, „przeciw” —2 i „wstrzymał się” 3— podjęła 
uchwałę nr 865/LXIII/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu, uchwała nr 

865/LXIN/2023 stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu (podczas głosowania radny 

Marcin Nazarewicz wyciągnął kartę z systemu) 

13/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - projekt 

stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zmiany 
w budżecie miasta na rok 2023 wprowadza się w związku z przyznaniem dotacji przez Ministra 
Edukacji i Nauki na realizację programu „Poznaj Polskę”. 

W programie udział wezmą uczniowie z następujących szkół: 

e Szkoła Podstawowa nr 5 im. Baśki Puzon, 

e Szkoła Podstawowa nr 6 im ks. Piotra Skargi, 

e Szkoła Podstawowa nr 7 im. ks. Stanisława Staszica. 

Łączny koszt zadania to kwota 91 309,00 zł. Program zakłada dofinansowanie w wysokości do 
80% kosztów planowanych wycieczek szkolnych przez Ministerstwo Edukacji i Nauki, 

natomiast pozostałe 20% kosztów pokryte zostaną z wpłat rodziców dzieci, które będą 
uczestniczyć w wycieczkach. W związku z powyższym wprowadzono do budżetu Miasta 
Jarosławia opłaty rodziców w wysokości 42 006,40 zł na paragraf 0970 - Wpływy z różnych 
dochodów. Jednak w związku ze zmianą interpretacji przepisów przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową opłaty rodziców powinny znajdować się na paragrafie 0960 - Wpływy 
z otrzymanych spadków, zapisów i darowizn w postaci pieniężnej, co wymaga dokonania 
stosownych zmian w budżecie Miasta Jarosławia. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną 
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Głos w dyskusji zabierali radni Wiesław Strzępek, Mariusz Walter, Piotr Kozak oraz 

Marcin Nazarewicz pytając: 

e ww jaki sposób wyliczone zostały procentowe wysokości dofinansowania wycieczek 
w poszczególnych szkołach i z czego wynika takie zróżnicowanie, 

e jakie koszty będą ponosić rodzice, 

e czy Rada Miasta podejmowała wcześniej uchwałę w sprawie programu „Poznaj Polskę”. 

Odpowiedzi udzielała Magdalena Lehnart, główny specjalista w Wydziale Oświaty 
i Sportu Urzędu Miasta, informując, iż: 

e kwoty dofinansowania wycieczek są uzależnione od czasu trwania imprezy i liczby 

uczestników, 

e maksymalny poziom dofinansowania w ramach programu „Poznaj Polskę” nie może 
być większy niż 80%, 

e na poprzedniej sesji Rada Miasta głosowała uchwałę w sprawie programu „Poznaj 

Polskę”, 

wycieczki planowane były przez szkoły (same wybierały miejsca i czas trwania), 

w Szkole Podstawowej nr 7 najmniej dzieci bierze udział w wycieczkach, stąd też 
niższe koszty. 

O godz. 16:30 obrady sesji opuściła radna Wanda Czerwiec. 

O godz. 16:32 na obrady sesji powróciła radna Wanda Czerwiec. 

O godz. 16.32 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

O godz. 16.34 na obrady sesji powrócił radny Piotr Baran i radny Piotr Kozak. 

O godz. 16.38 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 13. 

Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —13, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 866/LXIII/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia _na 2023 rok- raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
866/LXII/2023 stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu 

14/w sprawie zmiany uchwały wyrażającej zgodę na zamianę nieruchomości — projekt stanowi 

załącznik nr 58 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt dotyczy 
zmiany uchwały nr 841/LXI/2023 z dnia 23 marca 2023 r. Podjętą uchwałą wyrażono zgodę 

na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej oznaczonej nr 
1/39 za nieruchomości, oznaczone nr 572/2 i 572/3 będące w wieczystym użytkowaniu 
"SOKOŁÓW" Spółka Akcyjna, Oddział w Jarosławiu, ul. Przemysłowa 2. 

W podjętej uchwale nie określono, że zamiana dotyczy zamiany za prawo wieczystego 

użytkowania działek. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej w imieniu przewodniczącego Krzysztofa 
Kipera przedstawiła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. Komisja wydała opinię pozytywną. 
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O godz. 16:41 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 16:44 obrady sesji opuścił radny Mariusz Walter. 

O godz. 16:47 na obrady sesji powrócił radny Mariusz Walter. 

Głos w dyskusji zabierali radni Piotr Kozak, Wiesław Strzępek, Marcin Nazarewicz pytając: 

e czy firma Sokołów płaciła za dzierżawę zbiomików usytuowanych na 

przedmiotowej działce i od kiedy trwał ten proceder, 

e kto jest właścicielem działek użytkowanych przez Sokołów, które mają być przejęte 

przez miasto. 

Odpowiedzi udzielała dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 
Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec tłumacząc, że: 

e  firmanie płaciła Gminie za dzierżawę tego terenu, 

e trudno w tej chwili określić dokładną datą wejścia w posiadanie tego terenu przez 

Gminę Miejską Jarosław, 

e właścicielem działek jest Skarb Państwa, a wieczystym użytkownikiem jest firma 
Sokołów, 

e miasto na bieżąco reguluje sprawy związane z użytkowaniem różnych działek. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 14. 

Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —1l, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” —2 

podjęła uchwałę nr 867LX1III/2023 w sprawie zmiany uchwały 
wyrażającej zgodę na zamianę nieruchomości — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu, uchwała nr 

867/LXII/2023 stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu. 
nnn nnn. e zee ooo zzz eece 

15/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy — projekt stanowi załącznik nr 61 
do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały 

dotyczy nieruchomości położonej przy ul. Księdza Jakuba Makary w Jarosławiu oznaczonej 
w ewidencji gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 4 jako działka nr 1693/91 o pow. 
0,1065 ha, na której usytuowane są dwa szeregi garaży o konstrukcji stalowej. Dzierżawca, 

który posiada umowę dzierżawy na czas nieoznaczony na część nieruchomości (o pow. 0,0022 
ha) zabudowanej garażem stalowym, zwrócił się z wnioskiem do Burmistrza Miasta Jarosławia 
o rozwiązanie umowy w związku ze zbyciem garażu. Osoba, która nabyła garaż od obecnego 

dzierżawcy, złożyła w tut. Urzędzie wniosek o zawarcie umowy dzierżawy na tą część 
nieruchomości, na której usytuowany jest garaż o konstrukcji stalowej. Zgodnie z art. 18 ust.2 
pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami, na zawarcie kolejnej umowy, umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata 

lub na czas nieoznaczony, wymagana jest uchwała Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca na 
wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
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Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej w imieniu przewodniczącego komisji 

Krzysztofa Kipera przedstawiła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. Komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 15. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —14, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 866/LXIII/2023 w sprawie zmiany uchwały 
wyrażającej zgodę na zamianę nieruchomości — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
868/LXI/2023 stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu. 

16/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy — projekt stanowi załącznik nr 64 
do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały 
dotyczy nieruchomości położonej przy ul. Słowackiego 16 w Jarosławiu oznaczonej 

w ewidencji gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 5 jako działka nr 1128/2 o pow. 
0,0255 ha, na której usytuowane są garaże. Dzierżawca, który posiadał umowę dzierżawy na 
czas nieoznaczony na część nieruchomości zabudowanej garażem o konstrukcji stalowej zmarł. 

Żona zmarłego zwróciła się z wnioskiem do Burmistrza Miasta Jarosławia o zawarcie umowy 
dzierżawy. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U.2023.40.) 
i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz.U. z 2023. 344.) „na zawarcie 

kolejnej umowy, umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony 

wymagana jest uchwała Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie 
i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy”. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawiła w imieniu przewodniczącego 
komisji Krzysztofa Kipera - radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. Komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 16. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —14, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 869/LX1III/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy — raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 869/LXIH/2023 stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu. 

O ZEPORZDEETOTEEDZEZETZTEOTEPPOPZETOPOZZOTETOTEPOZTZEPOZTEOTZPETTOTA 
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17/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy — projekt stanowi załącznik nr 67 

do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały 
dotyczy części nieruchomości o pow. 8,75 m? będącej własnością Gminy Miejskiej Jarosław 

oznaczonej zgodnie z operatem ewidencji gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 5 jako 
działka nr 1016/3 o powierzchni 0,0313 ha z przeznaczeniem na usytuowanie wiaty 

śmietnikowej o konstrukcji stalowej, nietrwale związanej z gruntem, dla budynku nr 37 przy 

ulicy Jana Pawła II w Jarosławiu. Z wnioskiem o wydzierżawienie części nieruchomości 

wystąpiła Wspólnota Mieszkaniowa Nieruchomości przy ulicy Jana Pawła II 37 w Jarosławiu. 
Obecnie odpady z ww. budynków są gromadzone w miejscu, gdzie wspólnoty proponują 

usytuowanie wiaty w pojemnikach stojących luzem. Usytuowanie wiaty śmietnikowej 
podniesie estetykę tej nieruchomości. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawiła w imieniu przewodniczącego 

komisji Krzysztofa Kipera — radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. Komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 17. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —14, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 870/LXIII/2023 w sprawie zmiany uchwały 
wyrażającej zgodę na zamianę nieruchomości — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
870/LXTIII/2023 stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu. 

nnn ane aaa ore iwa 

19/ w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Jarosławia — projekt stanowi 
załącznik nr 70 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że uzasadnieniem 
do projektu uchwały jest wniosek klubu „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław”, który odczytała 

radna Magdalena Cisek-Skiba. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 19. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —14, „przeciw ” —brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 87ULXIII/2023 w sprawie nadania tytułu 
Honorowego Obywatela Miasta Jarosławia — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
871/LXTN/2023 stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu. 
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20/ w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników — projekt 
stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że w bieżącym 
roku upływa 4-letnia kadencja ławników sądowych. Rada Miasta Jarosławia, zgodnie 

z informacją uzyskaną od Prezesa Sądu Okręgowego w Przemysłu, najpóźniej w październiku 
br. ma dokonać wyboru 4 ławników na kolejną kadencję 2024-2027, w tym 3 do Wydziału 
Pracy. Zadaniem Zespołu będzie wypracowanie i przedstawienie na sesji Rady Miasta opinii 
o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów 

określonych w ustawie. 

W imieniu klubu radnych PiS przewodnicząca Bożena Łanowy zgłosiła radnych Witolda 

Duszyńskiego oraz Antoniego Lotycza do składu zespołu powoływanego do spraw 
zaopiniowania kandydatów na ławników. W imieniu klubu radnych "Wspólnie Zmieniajmy 
Jarosław radny Sebastian Kogut zgłosił radną Jolantę Makarowską. Ww. kandydaci wyrazili 
zgodę na udział w pracach zespołu. Przewodniczący rady Szczepan Łąka zgłosił radnego 

Krzysztofa Kipera informując, że dysponuje ustną zgodą radnego na udział w pracach zespołu. 
Ze względu na uwagi, dotyczące konieczności posiadania pisemnej zgody w przypadku 
nieobecności radnego — wycofał kandydaturę radnego Krzysztofa Kipera. 

Wiceprzewodnicząca Bożena Łanowy ponownie zgłosiła radnego Krzysztofa Kipera na 
kandydata do prac zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników informując, że 
ustna zgoda, którą uzyskał przewodniczący Szczepan Łąka, jest wystarczająca. 
Przewodniczący rady Szczepan Łąka zgłosił radną Magdalenę Cisek-Skiba, która wyraziła 

zgodę na udział w pracach zespołu. 

O godz. 17:12 obrady sesji opuściła radna Wanda Czerwiec. 

  

PRZERWA w obradach od godz. 17:03 do godz. 17:14 
  

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 20 z następującym składem osobowym: 

radny Witold Duszyński — przewodniczący zespołu, 

radny Antoni Lotycz - zastępca przewodniczącego zespołu, 
radna Jolanta Makarowska — członek zespołu, 
radny Krzysztof Kiper — członek zespołu, 

radna Magdalena Cisek-Skiba — członek zespołu. N
R
W
N
L
 

Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” -12, „przeciw — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 872/LXIII/2023 w sprawie powołania zespołu do 
spraw zaopiniowania kandydatów na ławników — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
872/LXIU/2023 stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu. 

zzz. e nnn nn... n nozna anno e zna o eee oce eres, 

21/ zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia dzielnic na terenie miasta Jarosławia — projekt 
stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że niniejszy 

projekt uchwały reguluje przebieg granic jednostek pomocniczych miasta Jarosławia, jakimi są 

dzielnice. Ma na celu dostosowanie granic do ich stanu faktycznego z uwzględnieniem nowo 
powstałych ulic w mieście. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 

Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radni Marcin Nazarewicz, Wiesław Strzępek, Mariusz Walter 

pytając: 

czemu ma służyć nowy podział granic dzielnic dokonany wzdłuż osi jezdni, 

do której rady dzielnicy (w przypadku podzielenia ulicy aż na 3 dzielnice) mieszkańcy 
będą składali wnioski o np. wyremontowanie drogi. 

kto jest pomysłodawcą takiego rozwiązania i jakie względy nim kierowały, 

dlaczego funkcjonujący od kilku lat podział miasta na dzielnice jest zmieniany, skoro 

się sprawdził, 

jaka liczba mieszkańców wzięła udział w konsultacjach społecznych w zakresie 
statutów rad dzielnic oraz jakie były opinie w tej sprawie, 

co znaczą zapisy „numery parzyste i pochodne”, 

dlaczego zastosowano tak irracjonalny i nielogiczny podział granic dzielnic, 

czy nie jest tak, że nowy podział granic dzielnic ma związek z okręgami wyborczymi. 

Wyjaśnień udzielali Przewodniczący rady Szczepan Łąka, radna Dorota Batiuk- 
Jankiewicz oraz sekretarz miasta Magdalena Kapusta informując iż: 

podział wzdłuż osi jezdni ma między innymi służyć wzmacnianiu więzi społecznych 
pomiędzy mieszkańcami, dzielnicami, radami tych dzielnic, 

obecny podział granic, jaki funkcjonuje od kilku lat, wielokrotnie pokazał, że nie jest 
pozbawiony wad, budzi sporo kontrowersji (np. spotkanie burmistrza z mieszkańcami 
dzielnicy nr VI odbywa się w SP nr 11 przy ul. Kraszewskiego 39, która to ulica 
organizacyjnie należy do dzielnicy nr I), 

wyznaczenie nowych granic dzielnic wydaje się znaczniej uproszczone niż 
dotychczasowe, 

konsultacje społeczne w sprawie statutów rad dzielnic trwały od 1 do 30 kwietnia br.. 
wypowiedziały się w tej kwestii 3 osoby nie zgłaszając jednocześnie żadnych uwag. 

  

Przerwa techniczna w obradach od godz. 17:28 do godz. 17:31. | 

O godz. 17:32 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut. 

O godz. 17:32 na obrady sesji powrócił radny Sebastian Kogut. 

Radny Witold Duszyński podkreślając, że konsultacje nie cieszą się zainteresowaniem wśród 

mieszkańców (kolejne już z niewielką frekwencją mieszkańców) zawnioskował, aby projekt 
uchwały na druku 21 oraz kolejne na drukach od 22 do 29 skierować ponownie do połączonych 

komisji, na którą należałoby zaprosić przedstawicieli poszczególnych dzielnic, aby wyrazili 
swoje stanowisko, opinie, czy przedstawili uwagi, wnioski bądź informacje. Wniosek radnego 
Witolda Duszyńskiego został poparty przez radnego Marcina Nazarewicza. 
Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz zaznaczyła, że rozumie chęć przekazania projektu uchwały 
na druku numer 21 pod obrady komisji i rad dzielnic, ale przypomniała, że statuty 
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poszczególnych dzielnic kontrolowała Komisja Rewizyjna Rady Miasta Jarosławia, która 

widziała potrzebę wprowadzenia zmian w tych statutach. 

Przewodniczący rady Szczepan Łaka po raz kolejny upomniał radnego Marcina Nazarewicza 
informując, że utrudnia prowadzenie obrad sesji. 

Głosowanie wniosku radnego Witolda Duszyńskiego: 

e wniosek radnego Witolda Duszyńskiego o skierowanie projektu uchwały na druku 
nr 21 do prac komisji rady 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 13 radnych przy głosach: 
„za”- 12, 

„przeciw” — 0, 

„wstrzymał się” — 1, 

przyjęła ww. wniosek i skierowała projekt uchwały na druku nr 21 do komisji rady 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 77 do niniejszego 
protokołu 

EEEE ZOTTEKSZZKKETKZZKTERKZZZEEZESETEEZZEZETTTECCKEETETTETERZETOPERYE 

22/ zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr_I w Jarosławiu — projekt stanowi 
załącznik nr 78 do niniejszego protokołu -PROJEKT SKIEROWANY DO ROZPATRZENIA 
KOMISJI RADY 

  

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że wprowadzenie 
zmian do statutu Dzielnic wynika z potrzeby dostosowania niektórych zapisów dotyczących 

kwestii przeprowadzenia wyborów Rady i Zarządu Dzielnicy oraz potrzeby uporządkowania 
granic jednostek pomocniczych Miasta. 

Projekt uzyskał opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji 
Magdalena Cisek-Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy złożyła najdalej idący wniosek o zamknięcie 
dyskusji. 

Głosowanie wniosku wiceprzewodniczącej rady Bożeny Łanowej: 

e wniosek wiceprzewodniczącej Bożeny Łanowej o zamknięcie dyskusji nad 
projektem uchwały na druku numer 22 

  

Rada Miasta Jarosławia w obecności 13 radnych przy głosach: 
„Zza”- 10, 

„przeciw” — 3, 

„wstrzymał się” — 0, 

przyjęła ww. wniosek dotyczący zamknięcia dyskusji 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 79 do niniejszego 

protokołu. 
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Radny Witold Duszyński zgłosił wniosek, aby odesłać projekt uchwały na druku numer 22 

do komisji rady. 

Głosowanie wniosku radnego Witolda Duszyńskiego: 

e wniosek radnego Witolda Duszyńskiego, aby odesłać projekt uchwały na druku 
numer 22 do prac komisji rady 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 13 radnych przy głosach: 

sza”* 12, 
„przeciw” — 0, 

„wstrzymał się” — 1, 

przyjęła ww. wniosek i odesłała projekt uchwały na druku numer 22 do prac komisji rady 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 80 do niniejszego 
protokołu. 

znin a az e zee aeee 

23/ zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr Il w Jarosławiu — projekt stanowi 
załącznik nr 81 do niniejszego protokołu — PROJEKT SKIEROWANY DO ROZPATRZENIA 
KOMISJI RADY 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że wprowadzenie 

zmian do statutu Dzielnic wynika z potrzeby dostosowania niektórych zapisów dotyczących 
kwestii przeprowadzenia wyborów Rady i Zarządu Dzielnicy oraz potrzeby uporządkowania 
granic jednostek pomocniczych Miasta. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Witold Duszyński zgłosił wniosek, aby odesłać projekt uchwały na druku numer 23 
do komisji rady. 

Głosowanie wniosku radnego Witolda Duszyńskiego: 

e wniosek radnego Witolda Duszyńskiego, aby odesłać projekt uchwały na druku 
numer 23 do prac komisji rady 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 13 radnych przy głosach: 
„Za”= 12, 

„przeciw” — 0, 

„wstrzymał się” — 1, 
przyjęła ww. wniosek i odesłała projekt uchwały na druku numer 23 do prac komisji rady 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 82 do niniejszego 
protokołu. 
znana nnn zza ane zeee 

24/ zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr III w Jarosławiu — projekt stanowi 
załącznik nr 863 do niniejszego protokołu — PROJEKT SKIEROWANY DO ROZPATRZENIA 
KOMISJI RADY 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że 

w wprowadzenie zmian do statutu Dzielnic wynika z potrzeby dostosowania niektórych 
zapisów dotyczących kwestii przeprowadzenia wyborów Rady i Zarządu Dzielnicy oraz 
potrzeby uporządkowania granic jednostek pomocniczych Miasta. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 

Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Witold Duszyński zgłosił wniosek, aby odesłać projekt uchwały na druku numer 24 

do komisji rady. 

Głosowanie wniosku radnego Witolda Duszyńskiego: 

e wniosek radnego Witolda Duszyńskiego, aby odesłać projekt uchwały na druku 
numer 24 do prac komisji rady 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 13 radnych przy głosach: 
„ZA”- 12, 

„przeciw” — 0, 

„wstrzymał się” — 1, 
przyjęła ww. wniosek i odesłała projekt uchwały na druku numer 24 do prac komisji rady 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 84 do niniejszego 
protokołu. 

nnn nnn... o doza eo otoz ece 

25/ zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr IV w Jarosławiu — projekt stanowi 
załącznik nr 85 do niniejszego protokołu — PROJEKT SKIEROWANY DO ROZPATRZENIA 
KOMISJI RADY 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że 

w wprowadzenie zmian do statutu Dzielnic wynika z potrzeby dostosowania niektórych 
zapisów dotyczących kwestii przeprowadzenia wyborów Rady i Zarządu Dzielnicy oraz 
potrzeby uporządkowania granic jednostek pomocniczych Miasta. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Witold Duszyński zgłosił wniosek, aby odesłać projekt uchwały na druku numer 25 

do komisji rady. 

Głosowanie wniosku radnego Witolda Duszyńskiego: 

e wniosek radnego Witolda Duszyńskiego, aby odesłać projekt uchwały na druku 
numer 25 do prac komisji rady 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 13 radnych przy głosach: 
„Za”- 12, 

„przeciw” — O, 

„wstrzymał się” — 1, 

przyjęła ww. wniosek i odesłała projekt uchwały na druku numer 25 do prac komisji rady 
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-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 86 do niniejszego 

protokołu. 
zazna noze zeziea i atzee 

26/ zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr V w Jarosławiu — projekt stanowi 

załącznik nr 87 do niniejszego protokołu — PROJEKT SKIEROWANY DO ROZPATRZENIA 

KOMISJI RADY 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że 
w wprowadzenie zmian do statutu Dzielnic wynika z potrzeby dostosowania niektórych 

zapisów dotyczących kwestii przeprowadzenia wyborów Rady i Zarządu Dzielnicy oraz 
potrzeby uporządkowania granic jednostek pomocniczych Miasta. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 

Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Witold Duszyński zgłosił wniosek, aby odesłać projekt uchwały na druku numer 26 
do komisji rady. 

Głosowanie wniosku radnego Witolda Duszyńskiego: 

e wniosek radnego Witolda Duszyńskiego, aby odesłać projekt uchwały na druku 
numer 26 do prac komisji rady 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 13 radnych przy głosach: 

„za”- 12, 
„przeciw” — 0, 

„wstrzymał się” — 1, 

przyjęła ww. wniosek i odesłała projekt uchwały na druku numer 26 do prac komisji rady 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 88 do niniejszego 
protokołu. 

e.na anna nne eee ena a ao ooo zeta aeę 

27/ zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr VI w Jarosławiu — projekt stanowi 
załącznik nr 89 do niniejszego protokołu-PROJEKT SKIEROWANY DO ROZPATRZENIA 
KOMISJI RADY 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że 

w wprowadzenie zmian do statutu Dzielnic wynika z potrzeby dostosowania niektórych 
zapisów dotyczących kwestii przeprowadzenia wyborów Rady i Zarządu Dzielnicy oraz 
potrzeby uporządkowania granic jednostek pomocniczych Miasta. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Witold Duszyński zgłosił wniosek, aby odesłać projekt uchwały na druku numer 27 
do komisji rady. 

Głosowanie wniosku radnego Witolda Duszyńskiego: 
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e wniosek radnego Witolda Duszyńskiego, aby odesłać projekt uchwały na druku 

numer 27 do prac komisji rady 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 13 radnych przy głosach: 

„za 12; 

„przeciw” — 0, 

„wstrzymał się” — 1, 

przyjęła ww. wniosek i odesłała projekt uchwały na druku numer 27 do prac komisji rady 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 90 do niniejszego 
protokołu. 

nnn nnn nnn nnn nnn nna znane eee eee eeze 

26/ zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Dzielnicy nr VII w Jarosławiu — projekt stanowi 
załącznik nr 91 do niniejszego protokołu- PROJEKT SKIEROWANY DO ROZPATRZENIE 
KOMISJI RADY 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że 
w wprowadzenie zmian do statutu Dzielnic wynika z potrzeby dostosowania niektórych 
zapisów dotyczących kwestii przeprowadzenia wyborów Rady i Zarządu Dzielnicy oraz 

potrzeby uporządkowania granic jednostek pomocniczych Miasta. 

Radny Witold Duszyński zgłosił wniosek, aby odesłać projekt uchwały na druku numer 28 

do komisji rady. 

Głosowanie wniosku radnego Witolda Duszyńskiego: 

e wniosek radnego Witolda Duszyńskiego, aby odesłać projekt uchwały na druku 
numer 28 do prac komisji rady 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 13 radnych przy głosach: 
sza” 12, 

„przeciw” — 0, 

„wstrzymał się” — l, 

przyjęła ww. wniosek i odesłała projekt uchwały na druku numer 28 do prac komisji rady 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 92 do niniejszego 

protokołu. 
nnn. nnn ę nnn znana zeza eee ee ieee 

29/ w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2023 w związku z realizacją projektu pn. ,,JarosLove-z miłości do ludzi” w ramach 

Programu Rozwój Lokalny Finansowanego ze środków _ Norweskiego __ Mechanizmu 

Finansowego na lata 2014-2021 (dodatkowy projekt)— projekt stanowi załącznik nr 93 do 

niniejszego protokołu 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska 

Jarosław realizuje projekt „„JarosLove-z miłości do ludzi” w ramach Programu Rozwój Lokalny 

finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego Mechanizmu 
Finansowego na lata 2014-2021. Projekt realizowany jest w latach 2021-2024. W związku 
z aktualizacją budżetu projektu na rok 2023 konieczna jest aktualizacja uchwały o zaciągnięcie 

zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną wnosząc jednocześnie o przyjęcie poprawki, aby 

dotychczasowy $ 3 otrzymał numer $ 4, dotychczasowy $ 4 otrzymał numer $ 5, a jako $ 3 
wprowadzić zapis "$ 3. Traci moc uchwała nr 742/LIV/2022 Rady Miasta Jarosławia z dnia 3 

listopada 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 
poza rok budżetowy 2022 r. w związku z realizacją projektu pn. "JarosLove - z miłości do ludzi" 
w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego 

EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021. 

Głos w dyskusji zabrali radni Piotr Kozak, Marcin Nazarewicz, Piotr Baran, Dorota 
Batiuk-Jankiewicz, pytając: 

e czyw związku z tym, że w przetargu najniższa oferta na zakup jurty wyniosła ponad 68 
tys. zł i przekroczyła o 14 tys. zł zaplanowaną przez Gminę kwotę, pojawi się projekt 

uchwały dotyczący zwiększenia brakującej kwoty, 

e dlaczego projekt uchwały na druku nr 29 różni się od przesunięć dokonanych już dziś 
przez Radę Miasta przy projekcie na druku nr 6, 

e czy w związku z tym, że został rozstrzygnięty przetarg na wykonanie oraz wdrożenie 
strony internetowej poświęconej Mini Jarmarkowi Jarosławskiemu, zostanie 
uruchomiona ta strona. 

Radni podkreślali również, że: 

e przesuwając blisko 9,5 mln zł z 15 mln zł dofinansowania — co stanowi 60% całości 
zadania pokazuje tylko, że w roku bieżącym z funduszy norweskich udało się 

zrealizować jedynie zadania miękkie, 

e niezrozumiałym jest dlaczego rodzice zostali obarczeni przygotowaniem odpowiednich 
strojów dla swoich dzieci na Mini Jarmark Jarosławski. 

Odpowiedzi udzielali dyrektor BSFiOI Edyta Pytko, dyrektor WOS Renata Chlebowska 
tłumacząc, że: 

e wsytuacji, gdy oferta przekroczyła założoną kwotę, postępowanie zostanie powtórzone, 

e projekt uchwały na druku nr 29 dotyczy wydatków na cały rok, natomiast w projekcie 
na druku nr 6 były przesuwane środki na rok 2024, 

e rodzice nie mają obowiązku zapewnić swoim dzieciom stroju, jest to jedynie 
dobrowolna forma prośby do rozważenia przez rodziców, 

e impreza pt. Mini Jarmark Jarosławski, do której dzieci przygotowują się od roku jest 
związana z przedsiębiorczością, a głównym zadaniem jest przygotowanie rzeczy, które 
będą sprzedawane podczas jarmarku, 

e strona internetowa dotycząca Mini Jarmarku Jarosławskiego ma na celu promowanie 
zadań, a materiały z imprezy będą publikowane dopiero w momencie ich uzyskania, 

e jarmark organizowany jest w ramach projektu „„JarosLove- z miłości do ludzi” i jego 
trwałość — to 5 lat, tak więc na bieżąco będą dokonywane aktualizacje, zgodnie z tym, 
co wyznacza partner projektu, czyli JOKiS. 
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Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz nie zgodziła się z wypowiedziami przedmówców, 
twierdząc, że takie słowa negatywnie wpływają na to przedsięwzięcie. Z informacji, które 

posiada wynika, że dzieci są bardzo zadowolone i zaangażowane w organizację tej imprezy. 
Nie można wszystkiego negować jednocześnie, gdy się nie bierze udziału w żadnych 
wydarzeniach. 
W podobnym tonie wypowiedziała się wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy. 

e Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” 11, 

„przeciw -brak 

„wstrzymał się” — 2 

przyjęła poprawkę do projektu na druku numer 29, aby dotychczasowy $ 3 otrzymał numer $ 

4, dotychczasowy $ 4 otrzymał numer $ 5, a jako $ 3 wprowadzić zapis "$ 3. Traci moc 
uchwała nr 742/LIV/2022 Rady Miasta Jarosławia z dnia 3 listopada 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 r. w 

związku z realizacją projektu pn. "JarosLove - z miłości do ludzi" w ramach Programu 
Rozwój Lokalny finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania poprawki 
zgłoszonej przez Komisję Budżetową. 

e wniosek Komisji Budżetowej, aby dotychczasowy $3 otrzymał numer $4, 

dotychczasowy $ 4 otrzymał numer $5, a jako $ 3 wprowadzić zapis "$ 3. Traci moc 
uchwała nr 742/LIV/2022 Rady Miasta Jarosławia z dnia 3 listopada 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 
2022 r. w związku z realizacją projektu pn. "JarosLove - z miłości do ludzi" w ramach 
Programu Rozwój Lokalny finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego 
EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 13 radnych przy głosach: 

„za”- 11, 
„przeciw” — 0, 

„wstrzymał się” — 2, 

przyjęła ww. Wniosek. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 94 do niniejszego 
protokołu. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku nr 29 wraz z przyjętą 

poprawką. 
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Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach. „za” —10, „przeciw ” —1 i „wstrzymał się” — 2 podjęła 
uchwałę nr 873/LXIII/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 
w związku z realizacją projektu pn. „JarosLove-z miłości do ludzi” 
w ramach Programu Rozwój Lokalny Finansowanego ze środków 
Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021 — raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 873/LXII/2023 stanowi załącznik nr 96 do niniejszego protokołu. 

O godz. 18:34 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

30/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — projekt 
stanowi załącznik nr 97 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że w związku 
z zbliżającymi się wakacjami planuje się, aby w miesiącu lipcu 2023 r. na terenie szkół 

podstawowych zorganizować półkolonie dla uczniów. Jak co roku, dzieci uczestniczyć będą 
w zajęciach i aktywnościach, które urozmaicą ich wypoczynek o elementy edukacyjne, twórcze 

i integracyjne. Celem akcji jest zapewnienie uczniom spędzającym lato w mieście opieki, 
połączonej z ofertą pożytecznego i atrakcyjnego zagospodarowania czasu wolnego, czy to na 
terenie szkoły, czy też z wykorzystaniem atutów miejskiej infrastruktury kulturalnej, 

rekreacyjnej i sportowej. W ofercie, którą przygotowują szkoły, przeważają zajęcia sportowo- 
rekreacyjne, organizowane m.in. na szkolnych boiskach, siłowniach zewnętrznych, basenie. Na 
terenie szkół realizowane będą takie zajęcia, jak: gry i zabawy integracyjne, zajęcia plastyczne, 

taneczne, komputerowe, plastyczno-techniczne, spotkania ze strażnikiem miejskim oraz 
policjantem. Koszt udziału w półkolonii dla jednego dziecka wyniesie 350 zł za jeden tydzień, 
w tym ujęte jest wyżywienie. 

Opinię Komisji Budżetowej w imieniu przewodniczącej Magdaleny Cisek-Skiba przedstawił 
radny Wiesław Strzępek. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radn Mariusz Walter, Piotr Kozak, Marcin Nazarewicz, 

wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy, Dorota Batiuk-Jankiewicz i Wiesław Strzępek 

pytając: 
e co zawarto w poszczególnych kwotach paragrafów przedmiotowego projektu uchwały, 

e zczego wynika kwota podana w $ 1 ust. I projektu uchwały, 

e o wkład finansowy Gminy na organizację tego przedsięwzięcia, 

e czy zostaną ograniczone atrakcje bądź koszt jednostkowy w przypadku innej liczby 
dzieci. 

Odpowiedzi udzielała dyrektor Wydziału Sportu i Oświaty Renata Chlebowska tłumacząc. 
że: 

e w ramach kwoty 25 tys. zł jest wyżywienie, ubezpieczenie, zapewniona opieka 
i wynagrodzenie dla opiekunów, 

e par. 1 projektu uchwały mówi o wydatkach związanych z przeznaczeniem na 
organizację wypoczynku letniego dla dzieci w szkołach, 

e przewiduje się, że z dwutygodniowego wypoczynku skorzysta około 200 dzieci, 

e Gmina zapewni zaplecze organizacyjne typu: kuchnia, klocki, czy też sale, itp., 
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e grupa dzieci nie może liczyć więcej niż 15 i ze względu na kalkulacje, ta zasada będzie 

bezwzględnie przestrzegana. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 30. 

Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —12, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” —brak 

podjęła uchwałę nr 874/LXIII/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 98 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
874/LXIH/2023 stanowi załącznik nr 99 do niniejszego protokołu. 

O godz. 18:55 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

DEREN ZEZERYZZEZETEZYTZKZESZZSKKRRKSTZESREKSZTKRSKTESZEKKEKKETEREKEKKZKENNKKESKSEKKZERETZYKZERZZZEZEZZE 

31/ w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza_rok 

budżetowy 2023 r. w związku z realizacją projektu pn. _,„ Iermomodernizacja budynku Szkoły 

Podstawowej nr_11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza _w Jarosławiu” 
w ramach Programu „Środowisko, Energia _i Zmiany Klimatu” finansowanego ze środków 

Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021 „Poprawa 

efektywności energetycznej w budynkach szkolnych” (dodatkowy projekt) — projekt stanowi 
załącznik nr 100 do niniejszego protokołu 

  

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska 

Jarosław realizuje projekt pn. „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 
11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu” w ramach Programu 

„Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu 
Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021 „Poprawa efektywności 
energetycznej w budynkach szkolnych”. W ramach projektu realizowana jest głęboka 

modernizacja energetyczna budynku Szkoły Podstawowej nr 11 i w roku szkolnym 2022/2023 
w trzech szkołach podstawowych na terenie miasta realizowane są cotygodniowe zajęcia 
edukacyjne z zakresu efektywności energetycznej dla klas I-IV. 

W ramach zadania inwestycyjnego opracowano dokumentację techniczną wraz z wymaganymi 
uzgodnieniami. Z uwagi na ogólny wzrost cen zawnioskowano o dodatkowe dofinansowanie 
w kwocie 3 265 286,20 zł, łączne dofinansowanie wyniosło 6 555 355,54 zł. W związku 

z prowadzonym postępowaniem o udzielenie zamówienia publicznego na wykonanie robót 
budowlanych konieczna jest aktualizacja budżetu projektu. 

Opinię Komisji Budżetowej w imieniu przewodniczącej Magdaleny Cisek-Skiba przedstawił 
radny Wiesław Strzępek. Komisja wydała opinię pozytywną wnosząc jednocześnie 
o przyjęcie poprawki, aby dotychczasowy $ 3 otrzymał numer $ 4, dotychczasowy $ 4 otrzymał 

numer $ 5, a jako $ 3 wprowadzić zapis "$ 3. Traci moc uchwała nr 748/LIV/2022 Rady Miasta 
Jarosławia z dnia 3 listopada 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań 
wykraczających poza rok budżetowy 2022 r. w związku z realizacją projektu pn. 
"Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. 

Adama Mickiewicza w Jarosławiu" w ramach Programu "Środowisko, Enegria i Zmiany 

Klimatu" finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego Euroepejskiego Obszaru 
Gospodarczego 2014-2021 "Poprawa efektywności energetycznej w budynkach szkolnych”. 
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O godz. 18:58 na obrady sesji powrócił radny Piotr Kozak. 

O godz. 19:00 obrady sesji opuścił radny Mariusz Walter. 

Głos w dyskusji zabrał radny Marcin Nazarewicz, który podkreślił, że projekt uchwały na 

druku nr 31 pokazuje, że zaciąganie kredytów długoterminowych nie jest jedynym możliwym 

rozwiązaniem dla realizacji różnych zadań. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania poprawki 
zgłoszonej przez Komisję Budżetową. 

e wniosek Komisji Budżetowej, aby dotychczasowy $ 3 otrzymał numer $ 4, 
dotychczasowy $ 4 otrzymał numer $ 5, a jako $ 3 wprowadzić zapis "$ 3. Traci moc 
uchwała nr 748/LIV/2022 Rady Miasta Jarosławia z dnia 3 listopada 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 
2022 r. w związku z realizacją projektu pn. "Termomodernizacja budynku Szkoły 
Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza 

w Jarosławiu" w ramach Programu "Środowisko, Enegria i Zmiany Klimatu" 
finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego Euroepejskiego Obszaru 
Gospodarczego 2014-2021 "Poprawa efektywności energetycznej w budynkach 

szkolnych”. 
Rada Miasta Jarosławia w obecności 11 radnych przy głosach: 

„za”- 11, 
„przeciw” — 0, 

„wstrzymał się” — 0, 

przyjęła ww. wniosek. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 101 do niniejszego 
protokołu. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku nr 31 wraz z przyjętą 
poprawką. 

Rada Miasta w obecności Il radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —10, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 
podjęła uchwałę nr 875/LXIII/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2023 r. 
w związku z realizacją projektu pn. „Termomodernizacja budynku 
Szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama 
Mickiewicza w Jarosławiu” w ramach Programu „Środowisko, 

Energia i Zmiany Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu 
Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021 
„Poprawa efektywności energetycznej w budynkach szkolnych” — 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 102 do niniejszego 

protokołu, uchwała nr 875/LXII/2023 stanowi załącznik nr 103 do niniejszego protokołu. 
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32/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na_2023 rok (dodatkowy 

projekt) — projekt stanowi załącznik nr 104 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska 
Jarosław realizuje projekt pn."Termomodernizacja budynku SP nr 1l z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu - finansowany ze środków Mechanizmu 
Finansowego EOG w ramach Programu Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu 2014-2021". 
W związku z aktualizacją budżetu Projektu na rok 2023 w oparciu o przedłożony projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 
budżetowy 2023 w związku z realizacją projektu pn. Termomodernizacja budynku SP nr 11 
z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu - finansowanego ze 

środków Mechanizmu Finansowego EOG w ramach Programu Środowisko, Energia i Zmiany 
Klimatu 2014-2021", wnosi się o przyjęcie przedstawionych zmian w niniejszym projekcie. 

O godz. 19:02 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

Opinię Komisja Budżetowej w imieniu przewodniczącej komisji Magdaleny Cisek-Skiba 
przedstawił radny Wiesław Strzępek. Komisja wydała opinię pozytywną. 

  

Przerwa w obradach od godz. 19:04 do godz. 19:12. 
  

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 32. 

Rada Miasta w obecności ll radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —10, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” — 1 
podjęła uchwałę nr 876/LXIII/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 105 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
876/LXIII/2023 stanowi załącznik nr 106 do niniejszego protokołu. 

nnn. eee 

33/ w sprawie uchwalenia zmiany nr _13/1/2022 Studium Uwarunkowań __i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Jarosławia przy ul. Kamiennej w Jarosławiu 

(dodatkowy projekt) — projekt stanowi załącznik nr 107 do niniejszego protokołu 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt zmiany 
studium sporządzony został w następstwie podjęcia uchwały nr 729/LI1I/2022 Rady Miasta 

Jarosławia z dnia 3 października 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 
13/1/2022 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Jarosławia uchwalonego uchwałą Nr 442/XXXI/2001 Rady Miasta Jarosławia z dnia 23 
kwietnia 2001 r. Obszar zmiany nr 13/1/2022 usytuowany jest przy zachodniej części miasta 

Jarosławia przy ul. Kamiennej w Jarosławiu. Obejmuje powierzchnię około 12,3368 ha. Na 
obszarze nie obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Projekt zmiany Nr 

13/1/2022 Studium został opracowany zgodnie z ustawą z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym (t.j. Dz. U. 2023. 977) oraz rozporządzeniem Ministra 
Infrastruktury z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie zakresu projektu studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy ( Dz. U. 2021. 2405). Zmiana Studium 

Nr 13/1/2022 dotyczy zmiany przeznaczenia obszaru funkcjonalnego DG3A strefy DG 
(pełniącej funkcje mieszane: przemysłową, obsługi technicznej miasta, obsługi komunikacji 
oraz lokalnej przedsiębiorczości) oraz wyznaczonego obszaru strefy RP i strefy RZ na nowy 

obszar funkcjonalny DP5, tj. działalności gospodarczej, przemysłowej i tym samym 
zakwalifikowanie go do strefy DP- czyli działalności przemysłowej. Zmiana ta podyktowana 

jest potrzebą dywersyfikacji źródeł energii oraz ograniczenia niskiej emisji poprzez 
dopuszczenie na ww. terenie możliwości produkcji energii z odnawialnych źródeł energii 

omocy zainstalowanej większej niż 500kW z wykorzystaniem energii promieniowania 
słonecznego. Teren nie leży w obrębie obszarów chronionych na podstawie ustawy z dnia 
16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody. Zasoby środowiska kulturowego nie występują. Na 

obszarze nie znajdują się obiekty wpisane do rejestru zabytków oraz nie występują stanowiska 
archeologiczne, nie występują również zabytki i dobra kultury współczesnej. Nie występują 

granice krajobrazów priorytetowych, jak również brak jest wyznaczonych krajobrazów 
priorytetowych, ze względu na brak audytu krajobrazowego. Na obszarze objętym zmianą 

występują tereny rolnicze, na glebach zaliczanych do klas bonitacyjnych RIVa, RIVb, RV, PsiII, 
PsIlV oraz Br-PslV. Zgodnie z art. 10 ust. 2a ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym jeżeli na obszarze gminy przewiduje się wyznaczenie 

obszarów, na których rozmieszczone będą urządzenia wytwarzające energię z odnawialnych 
źródeł energii o mocy zainstalowanej większej niż 500 kW, w studium ustala się ich 
rozmieszczenie. Zwolnione są z tego wolnostojące urządzenia fotowoltaiczne, o mocy 
zainstalowanej elektrycznej nie większej niż 1000 kW zlokalizowanych na gruntach rolnych 

stanowiących użytki rolne klas V, VI, VIz i nieużytki oraz urządzenia inne niż wolnostojące. 
Zmiany wprowadzone w zakresie załącznika nr 3 KIERUNKI ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO zostały wyróżnione w ujednoliconym tekście studium kursywą oraz 

kolorem czcionki jasno niebieskim. Obszar objęty zmianą studium oznaczono również w części 
graficznej zmiany studium jako zał. Nr 4. Zgodnie z zapisami projektu zmiany Studium dla 

obszaru funkcjonalnego DP$ ustala się następujące kierunki zagospodarowania przestrzennego: 
a)w zakresie zmian struktury przestrzennej oraz przeznaczenia terenów: 
-kształtowanie, jako podstawowej, funkcji przemysłowej, gospodarczej 

-jako uzupełniająca może być kształtowana funkcja: 
$produkcji energii z odnawialnych źródeł energii o mocy zainstalowanej większej niż 500 kW 
z wykorzystaniem energii promieniowania słonecznego oraz powiązanych z nią urządzeń, 

magazynów energii i infrastruktury 
$funkcja usługowa, 
b)ustalenia dotyczące kierunków i wskaźników zagospodarowania oraz użytkowania terenów: 

-minimalna powierzchnia biologicznie czynna min. 10%, 
-maksymalny wskaźnik intensywności zabudowy — 1,0, 
c)kształtowanie zabudowy: 
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-maksymalna wysokość zabudowy dla budynków do 10 m, dla pozostałych obiektów 

budowlanych do 15 m, 

djw zakresie zasad ochrony środowiska i jego zasobów, ochrony przyrody, krajobrazu 

kulturowego: 
-uzupełnienie zagospodarowania zielenią o charakterze izolacyjnym, 

e)w zakresie kierunków rozwoju systemów komunikacji i infrastruktury technicznej: 
-realizacje obiektów o funkcjach wymienionych w lit. a powinny być wyposażone 
w odpowiednią infrastrukturę techniczną i komunikacyjną, 

-sieci infrastruktury technicznej powinny być integrowane z infrastrukturą ogólnomiejską, 
f)dla obszaru niezbędne jest sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, 
g)zakaz lokalizacji elektrowni wiatrowych. 
Zmiana sposobu zagospodarowania oraz strefa ochronna od obszaru, na którym rozmieszczone 
będą urządzenia wytwarzające energie z odnawialnych źródeł energii o mocy zainstalowanej 
większej niż 500 kW będzie zamykać się w granicach obszaru funkcjonalnego DPS. 
Zmiana na strefę DP wraz z wyznaczeniem obszaru funkcjonalnego DPS wynika 
z zakwalifikowania, zgodnie z $ 3 ust. 1 pkt 54 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 10 

września 2019 r. w sprawie przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na środowisko, 
systemów fotowoltaicznych, zabudowy magazynowej, wraz z towarzyszącą jej infrastrukturą 
do zabudowy przemysłowej oraz do przedsięwzięć mogących potencjalnie znacząco 
oddziaływać na środowisko w przypadku powierzchni zabudowy przekraczającej 1 ha. 

Dodatkowo, zgodnie z przyjętym przez Radę Ministrów projektem zmiany ustawy z dnia 27 
marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, zmiana zagospodarowania 

terenu polegająca na budowie niezamontowanych na budynku instalacji odnawialnych źródeł 
energii lokalizowanych na użytkach rolnych klasy I-III i gruntach leśnych, na użytkach rolnych 

klasy IV, o mocy zainstalowanej elektrycznej większej niż 150 kW lub wykorzystywanych do 
prowadzenia działalności gospodarczej w zakresie wytwarzania energii elektrycznej oraz 
o mocy zainstalowanej elektrycznej większej niż 1000 kW będzie mogła nastąpić jedynie na 

podstawie planu miejscowego. Uznano zatem, iż kierunek wskazany wg strefy DP jest 
trafniejszym i odpowiada na Rozporządzenie Ministra Rozwoju i Technologii z dnia 17 grudnia 
2021 r. wsprawie wymaganego zakresu projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, gdzie teren elektrowni słonecznej zakwalifikowany został do terenów 
produkcji energii a klasa przeznaczenia terenu do terenów produkcji. 

Stosownie do art. 10 ust. 1 pkt 7 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym dla 

określenia potrzeb i możliwości rozwoju obszarów objętych zmianą Nr 13/1/2022 Studium, 
wynikających z istniejących uwarunkowań, uwzględniających analizy ekonomiczne, 
środowiskowe i społeczne, prognozy demograficzne, możliwości finansowania przez gminę 

wykonania sieci komunikacyjnej i infrastruktury technicznej, a także infrastruktury społecznej, 
służących realizacji zadań własnych gminy oraz bilans terenów przeznaczonych pod zabudowę 
wykorzystano opracowanie pn. „Uwarunkowania potrzeb i możliwości rozwoju Gminy 

Miejskiej Jarosław” wykonane pod kierunkiem prof. dr hab. inż. arch. Krystyny Gruszeckiej 
(Studio KA - wrzesień 2016 r.). Z ww. analizy wynika, że zachodzi potrzeba wyznaczania 
nowych terenów pod zabudowę wcelu uniknięcia zahamowania rozwoju gospodarczego gminy. 

Zakres bilansu nie odnosi się do potrzeby wyznaczania terenów produkcji energii 
z odnawialnych źródeł energii. Zmiana Nr 13/1/2022 wywołuje uszczuplenie maksymalnego 

zapotrzebowania na nową zabudowę produkcyjną w stosunku do poprzedniej zmiany Studium 
tj. Nr 12/2/2017 i obecnie maksymalne zapotrzebowanie na nową zabudowę o wiodącym 
profilu produkcyjnym wynosi 46,9 ha. Nie występuje w ramach niniejszej zmiany konieczność 

wykonania dodatkowego bilansu terenów przeznaczonych pod zabudowę. W podziale na 
funkcje zabudowy, uznaje się za wystarczające bilansowanie z roku 2016 r. 

Protokół z LXIII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 29 maja 2023 r. Strona 46



Synteza uwarunkowań wskazuje, iż obszar opracowania ze względu na swoje cechy i brak 
zabudowy stanowi dobre warunki do wprowadzenia obszaru funkcjonalnego DPS działalności 

gospodarczej, przemysłowej strefy DP działalności przemysłowej, na którym dopuszcza się 

lokalizację urządzeń produkujących energię z odnawialnych źródeł energii o mocy 
zainstalowanej większej niż 500 kW z wykorzystaniem energii promieniowania słonecznego, 

który korzystnie wpłynie na poprawę jakości powietrza poprzez zmniejszenie niskiej emisji, 
będąc tym samym narzędziem do realizacji postanowień Ramowej Konwencji Narodów 
Zjednoczonych wsprawie zmian klimatu oraz Protokołu z Kioto. Ponadto dopuszczenie 

produkcji energii z odnawialnych źródeł energii o mocy zainstalowanej większej niż 500 kW 
z wykorzystaniem energii promieniowania słonecznego w obszarze zmiany Studium wpisuje 

się w politykę przestrzenną województwa podkarpackiego, wypełniając m.in. założenia z planu 

zagospodarowania przestrzennego województwa podkarpackiego - perspektywa 2030  tj.: 
zwiększenie produkcji energii ze źródeł odnawialnych, bezpieczeństwo energetyczne 
województwa zostanie zapewnione przez dywersyfikację źródeł energii, rozwój infrastruktury 

elektroenergetycznej oraz gazowej, a także znaczny wzrost wykorzystania energii ze źródeł 
odnawialnych, utrzymanie i rozbudowa infrastruktury transportowej oraz technicznej, w tym 

energetyki opartej na odnawialnych źródłach energii. 
W części dotyczącej uwarunkowań do zmiany Studium, przeprowadzono analizy w zakresie: 

wyposażenia wzakresie komunikacji, infrastruktury technicznej, warunków sanitarnych, 
powiązań funkcjonalnych i przestrzennych wynikających z położenia gminy i miasta na tle 

regionu, środowiska przyrodniczego, jego zasobów i walorów krajobrazowych, 
z wyodrębnieniem obszarów aktualnie chronionych prawem oraz zniszczeń i potencjalnych 
zagrożeń, zagadnień społeczno-ludnościowych i oceny warunków życia ludności, struktury 

przestrzennej z jej wyodrębnieniem, zasobów środowiska kulturowego i jego ochrony, 
aktualnego zainwestowania obszaru pod kątem zabezpieczenia terenów pod odnawialne źródła 
energii, istniejących funkcji stref lokalnej działalności gospodarczej z możliwością ich 
rozszerzenia 0 dopuszczenie lokalizacji odnawialnych Źródeł energii, konieczności 
wprowadzenia obszarów wymagających przekształceń, rehabilitacji, rekultywacji lub 

remediacji oraz obszarów zdegradowanych, konieczności wykonania bilansu terenów 

przeznaczonych pod zabudowę w kontekście zabudowy zlokalizowanej w strefie lokalnej 
działalności gospodarczej z dopuszczeniem lokalizacji odnawialnych źródeł energii. 

Projekt zmiany Studium uzyskał wymagane uzgodnienia i opinie, zgodnie z obowiązującymi 
przepisami prawa. Do projektu zmiany Nr 13/1/2022 Studium wraz z prognozą oddziaływania 
na środowisko, wykonaną w ramach strategicznej oceny oddziaływania na środowisko 
w wyznaczonych terminach wyłożenia do publicznego wglądu nie wniesiono żadnych uwag. 

Przy opracowaniu projektu Studium zachowano, zgodnie z art. Il ustawy o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym, tryb jego sporządzania, co oznacza, kolejno podejmowane 

czynności planistyczne, gwarantujące możliwość udziału społeczeństwa i zainteresowanych 
podmiotów w procesie planowania. Mając na uwadze art. | ust. 2 pkt 12 ww. ustawy zachowano 
jawność i przejrzystość procedur planistycznych. Stosownie do zapisów art. 67a ust. 1 ustawy 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, organ właściwy do sporządzania projektu 

studium tworzy oraz prowadzi zbiory danych przestrzennych w rozumieniu art. 3 pkt 11 ustawy 
z dnia 4 marca 2010 r. o infrastrukturze informacji przestrzennej (Dz.U. z 2021 r. poz. 214), tj. 
rozpoznawalne ze względu na wspólne cechy zestawy danych przestrzennych. Dane 

przestrzenne tworzone dla tego aktu stanowią załącznik do uchwały przyjmującej akt. Mając to 
na uwadze, do projektu uchwały uchwalającej zmianę Nr 13/1/2022 Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Jarosławia przy ul. Kamiennej dodano 
załącznik nr 5 — dane przestrzenne w postaci dokumentu elektronicznego GML. 
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Reasumując proces uzupełniania przeznaczenia dotychczasowych terenów jeszcze nie w pełni 
zagospodarowanych poprzez ukierunkowanie na wykorzystanie alternatywnych źródeł energii 

wykorzystuje potencjał terenów daje możliwości prawne oraz potencjał w kierunku rozwoju 
alternatywnych źródeł energii. Wyznaczenie w mieście obszarów dopuszczających lokalizację 
alternatywnych źródeł energii jest konieczne w kontekście zrównoważonego rozwoju gminy. 

Dlatego jednoznacznie należy stwierdzić, że występuje potrzeba wyznaczenia w dokumentach 
planistycznych terenów dopuszczających te cele tj. odnawialne źródła energii jest istotna dla 
rozwoju miasta i poprawy jakości życia mieszkańców ze względu na ograniczanie tzw. niskiej 

emisji. Odnawialne źródła energii to podstawa wprowadzenia korzystnych zmian w środowisku 
i tym samym zmian poziomu życia mieszkańców miasta Jarosławia, tym samym podjęcie 
uchwały jest w pełni uzasadnione. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawiła w imieniu przewodniczącego 

Krzysztofa Kipera radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radni Marcin Nazarewicz, Piotr Kozak, Mariusz Walter, Dorota 
Batiuk-Jankiewicz oraz Wiesław Strzępek pytając: 

e czy farma fotowoltaiczna, dla której zmieniane jest dzisiaj studium, nie powinna być 
własnością Gminy Miejskiej Jarosław, 

e o szczegółowe informacje na temat wymienionych w studium stref DG, DP i DG3A, 
pełniących określone funkcje przeznaczenia, 

e _wjaki sposób wyłania jest firma dokonująca zmiany studium, czy odbywa się to poprzez 
zapytanie ofertowe, 

dlaczego Gmina nie ogłasza na opracowanie studium otwartego przetargu, 

jaki był koszt zlecenia firmie zewnętrznej opracowania projektu zmiany studium, 

jakie są zapisy umowy zawartej z firmą opracowującą niniejszy dokument, 

dlaczego teren, o którym mowa w projekcie zmiany studium, nie został przeznaczony 
pod budownictwo jednorodzinne, tylko został potraktowany jako obszar produkcyjny. 

dlaczego miasto, tak jak inne samorządy nie jest inwestorem, 

dlaczego Rada Dzielnicy nr VII nie został a poinformowana o zmianie studium, 

czy rzeczywiście na przedmiotowym terenie ma powstać farma fotowoltaiczna. 
Odpowiedzi udzielała dyrektor GKN Grażyna Strzelec informując, że: 

e projekt uchwały dotyczy tylko zmiany studium, tak, aby można było zaznaczyć na tym 
terenie lokalizację farmy fotowoltaicznej, 

e nadzień dzisiejszy trudno powiedzieć, kto będzie właścicielem farmy i czy ona w ogóle 
powstanie, dlatego pytania w tym zakresie są przedwczesne, 

e koszt opracowania zmiany studium wyniósł około 25 tys. zł. 
Przewodniczący rady Szczepan Łąka przywołał do porządku radnych Mariusza Waltera oraz 
Marcina Nazarewicza. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 33. 
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Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —6, „przeciw” — 2 i „wstrzymał się” — 4 podjęła 

uchwałę nr 877/LXII/2023 w sprawie uchwalenia zmiany nr 
13/1/2022 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Jarosławia przy ul. Kamiennej w Jarosławiu 

— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 108 do niniejszego 

protokołu, uchwała nr 877/LXIN/2023 stanowi załącznik nr 109 do niniejszego protokołu. 

18/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 rok — 

projekt stanowi załącznik nr 110 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zmiany 

wprowadzone w niniejszej prognozie finansowej uwzględniają zmiany w budżecie 
wprowadzone w bieżącym roku i proponowane do podjęcia w dniu 29 maja 2023; w tym, 

w zakresie przedstawionej uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
wykraczającego poza rok budżetowy 2023 w związku z realizacją projektu pn. ..JarosLove - 

z miłości do ludzi” w ramach Programu Rozwój Lokalny finansowanego ze środków 
Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawił w imieniu przewodniczącej komisji Magdalena 
Cisek-Skiba radny Wiesław Strzępek. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 18. 

Rada Miasta w obecności radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 

głosach: „za” —8, „przeciw” —1 i „wstrzymał się” — 3 podjęła 

uchwałę nr 878/LX1III/2023 w sprawie zmiany uchwały wyrażającej 

zgodę na zamianę nieruchomości — raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 111 do niniejszego protokołu, uchwała nr 878/LX1/2023 
stanowi załącznik nr 112 do niniejszego protokołu. 

Ad V. Omówienie działalności spółek miejskich: 
a) Jarosławskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego, 
b) Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, 

c) Jarosławskie Przedsiębiorstwo Komunalne, 

d) Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji 
-Sprawozdania z działalności spółek miejskich stanowią załączniki kolejno nr 113, 114, 115, 
116 do niniejszego protokołu, 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka przypomniał, że sprawozdania 
z działalności spółek miejskich — JTBS, PGKiM, JPK oraz PWiK radni otrzymali wraz 
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z materiałami na sesję. Rada ma obowiązek zapoznania się z niniejszym raportem, bez 

konieczności przyjmowania go w głosowaniu. 

Przewodniczący Szczepan Łąka poddał pod głosowanie wniosek radnego Mariusza 
Waltera, aby przenieść dyskusję na temat sprawozdań spółek oraz Oceny zasobów pomocy 

społecznej na obrady kolejnej sesji Rady Miasta Jarosławia. 

Głosowanie wniosku: 

e wniosek radnego Mariusza Waltera o przeniesienie sprawozdań spółek oraz Ocenę 
zasobów pomocy społecznej przenieść na obrady kolejnej sesji 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 11 radnych przy głosach: 

SZĄ” 3; 

„przeciw” — 8, 

„wstrzymał się” — brak, 

odrzuciła ww. wniosek o przeniesienie sprawozdań spółek oraz Ocenę zasobów pomocy 
społecznej na kolejną sesję rady 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 117 do niniejszego 
protokołu 

JTBS spółka z 0.0. 
W dyskusji na temat sprawozdania Jarosławskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 
głos zabrali radni Piotr Kozak, wiceprzewodnicząca Bożena Łanowy i Mariusz Walter 

pytając m.in.: 

e czy prezes JTBS składa do burmistrza pisma o podniesienie wartości spółki poprzez pomoc 
w pozyskaniu na własność nowych lokali użytkowych, 

w jakiej wysokości otrzymują wynagrodzenia członkowie rady nadzorczej spółki, 

czy spółka SIM jest postrzegana jako zagrożenie dla JTBS, 

w jakim czasie JTBS jest w stanie „wyjść” z kredytu na bibliotekę, 

ilu pracowników zatrudnia spółka. 
Odpowiedzi udzielał prezes JTBS Kazimierz Piotrowicz informując, iż: 

e temat podniesienia wartości spółki jest poruszony w sprawozdaniu rocznym, jak 
również podnoszony na walnych zgromadzeniach, 

e każda spółka powinna być dofinansowywana przez właściciela, a w przypadku JTBS 
potrzebne są minimum 3 mln zł, 

e Rada Nadzorcza JTBS otrzymuje symboliczne wynagrodzenie (przewodniczący 500 zł, 
a członkowie po 300 zł), 

e forma SIM jest podobna do formuły w jakiej działa JTBS, niemniej JTBS jest 
propozycją tańszą, 

okres spłaty kredytu — to orientacyjnie 8 lat, 

w JTBS zatrudniony jest prezes (na etacie kontraktowym) plus 1,5 etatu pracowniczego. 

PGKiM spółka z 0.0. 

W kwestii sprawozdania Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej głos 
zabrali radni Marcin Nazarewicz, Mariusz Walter, Piotr Kozak, Dorota Batiuk- 

Jankiewicz, Piotr Baran i Wiesław Strzępek pytając: 
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e do kogo mają radni kierować wszystkie pytania dotyczące spółki, skoro prezes PGKiM 
jest nieobecny na sesji i nie wyznaczył swojego zastępcy, a plan pracy jest roczny i od 

kilku miesięcy wiadome było, kiedy sprawozdania ze spółek będą omawiane na sesji. 

e kto finansował zakup 4 regałów na znicze wystawionych na jarosławskich cmentarzach, 
o których wcześniej wspominał klub radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław, 

e dlaczego sprawozdania z działalności spółek nie mogą zostać omówione na kolejnej 
sesji, skoro nie ma osób odpowiedzialnych za spółkę PGKiM oraz JPK, 

e o wywóz nieczystości za stawkę 55 złotych, 

kwotę wynagrodzenia składu rady nadzorczej spółki PGKiM. 

Zastępca burmistrza do spraw społecznych Dariusz Tracz poinformował, że nieobecność 
na dzisiejszej sesji prezesa PGKiM Franciszka Gołąba jest podyktowana sprawami natury 
prywatnej, dlatego poprosił, aby wszelkie pytania odnośnie sprawozdania spółki radni 
przedłożyli w formie pisemnej. 

Odpowiedzi udzielali przewodniczący rady Szczepan Łąka, radna Dorota Batiuk- 

Jankiewicz oraz zastępca burmistrza do spraw społecznych Dariusz Tracz wyjaśniając, że: 

e pytania dotyczące działalności spółek PGKiM oraz JPK należy złożyć w formie 
pisemnej, 

e na żadnym z portali społecznościowych radni Klubu „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” 
nie podali informacji na temat zakupu 4 regałów na cmentarze, jedynie na sesji 

budżetowej został złożony wniosek, że gdyby znalazły się środki finansowe — można 
byłoby takie regały zakupić, zwłaszcza, że tematycznie wpisywały się w ogłoszony rok 
klimatu. 

Radny Marcin Nazarewicz z uwagi na nieobecność prezesa PGKiM oraz JPK złożył wniosek 
formalny, aby omawianie sprawozdań obu spółek przenieść na kolejną sesję. Wniosek został 
poddany przez przewodniczącego pod głosowanie. 

Głosowanie wniosku: 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza, aby z uwagi na nieobecność prezesa 
sprawozdania z działalności spółek PGKiM i JPK przenieść na kolejną sesję 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 12 radnych przy głosach: 
„Za”- 7, 

„przeciw” — 1, 

„wstrzymał się” — 4, 

odrzuciła ww. wniosek, aby z uwagi na nieobecność prezesa 
sprawozdania z działalności spółek PGKiM i JPK przenieść na kolejną sesję 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 118 do niniejszego 
protokołu 

Radny Piotr Kozak zgłosił fakt, że powyższy wniosek powinien być potraktowany jako 
zmiana do porządku obrad i przyjęty bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 
W związku z tym przewodniczący Rady Miasta Jarosławia zarządził reasumpcję głosowania 
ww. wniosku. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 10 radnych przy głosach: 

„Za - 4, 
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„przeciw” — 1, 

„wstrzymał się” — 4, 
odrzuciła ww. wniosek, aby z uwagi na nieobecność prezesa 

sprawozdania z działalności spółek PGKiM i JPK przenieść na kolejną sesję 
(w głosowaniu nie wziął udziału radny Wiesław Strzępek, natomiast radni Mariusz Walter oraz Marcin 

Nazarewicz wyciągnęli karty z systemu do głosowania) 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 119 do niniejszego 

protokołu 

Wobec pojawiających się wątpliwości, co do kworum podczas obrad, radca prawny Maria 
Drabik zaznaczyła, że na sali jest wymagana liczba radnych. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka zaznaczył, że radny Mariusz Walter w dalszym ciągu 
utrudnia prowadzenie sesji Rady Miasta Jarosławia. 

PWiK spółka z 0.0. 
W dyskusji na temat sprawozdania Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 
w Jarosławiu głos zabrali radni Wiesław Strzępek, Marcin Nazarewicz, Piotr Kozak 

i Mariusz Walter pytając: 

e o sprawozdanie za ubiegły rok dotyczące spółki MZK, która została włączona do PWiK 
i przeszła z całym inwentarzem, 

e czas oczekiwania na angaże pracowników, którzy przeszli z MZK do PWik, 

e stanowiska, jakie w nowej spółce objęli pracownicy MZK. 
Informacji na temat sprawozdania udzielał prezes PWiK Andrzej Wysocki tłumacząc, że: 

e trudno obejmować w sprawozdaniu za ubiegły rok 3 tygodniowe funkcjonowanie MZK 
w strukturach PWiK, 

e czas oczekiwania na angaże, stanowiska, na których byli zatrudniani pracownicy po 
przejściu z MZK, nie dotyczy sprawozdania za rok 2022. 

O godz. 20.30 radny Wiesław Strzępek opuścił obrady sesji. 

O godz. 20:31 radny Mariusz Walter opuścił obrady sesji. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka po raz kolejny przywołał do porządku radnego Marcina 
Nazarewicza, który zabierał głos bez zgody przewodniczącego. 

  

| PRZERWA od godz. 20:32 do godz. 20:38 | 
  

Po zakończonej przerwie przewodniczący rady Szczepan Łąka wyjaśnił, że przy reasumpcji 
głosowania wniosku radnego Marcina Nazarewicza liczyła się liczba osób obecnych na sali, 

było 13 radnych, z tego 2 radnych wyjęło karty z czytników, natomiast radny Wiesław Strzępek 
nie wyciągnął karty i nie brał udziału w głosowaniu. Zatem wniosek został odrzucony. Po 
wznowieniu obrad na sali obecnych jest 11 radnych, zatem możliwe jest kontynuowanie obrad. 

Po przerwie radni również pytali o: 

e możliwość zmniejszenia ceny wywozu nieczystości ciekłych, 

e pojawienie się ewentualnego wniosku, który obniżałby stawkę za wywóz nieczystości 
ciekłych (przewidywania, co do ceny ropy się nie spełniły), 

e wysokość wynagrodzenia rady nadzorczej PWiK, 

e samochód służbowy spółki, 
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osoby, które utraciły pracę w wyniku połączenia spółek, 

firmę doradczą spółki, kwotę wynagrodzenia dla niej, 

reaktywację linii autobusowej nr 12, 

kanalizację ul. Dolnoleżajskiej, Stawki i realizację inwestycji ujętych w wieloletnim 

planie modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2022 
— 2025. 

Prezes PWiK Andrzej Wysocki poinformował, że stawka za wywóz nieczystości ciekłych jest 

narzucona, PWiK nie zajmuje się wywozem ścieków bytowych, tylko przemysłowych, ponadto 
nie dotyczy ta kwestia sprawozdania za rok 2022. Przy połączeniu spółek, nikt z pracowników 

nie stracił pracy, spółka posiada kilka samochodów służbowych. Prezes nie zna 

współczynników wynagrodzenia rady nadzorczej. 

Wobec braku uwag i pytań, Rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 

Ad VI. Ocena zasobów DOMOCY społecznej — sprawozdanie stanowi załącznik nr 

120 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka przypomniał, że sprawozdanie 
dotyczy Oceny zasobów pomocy społecznej i radni otrzymali je wraz z materiałami na sesję. 
Rada ma obowiązek zapoznania się z niniejszym sprawozdaniem bez konieczności 

przyjmowania go w głosowaniu. 

Wobec braku uwag i pytań, Rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 

nnn nnn nnn nnn nna zana nen een een zaa a ae eeae 

Ad VII. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady - sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 121 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że sprawozdanie 

z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady 
Miasta Jarosławia, radni otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym 
dokumentem zapoznać. 

Wobec braku uwag i pytań, rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 

nnn znin. e eee eenezeeezowese 

Ad VIII._Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia 

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka odczytał treść pisma od sekretarz 
miasta Magdaleny Kapusty w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji w Jarosławiu sp. z 0.0. — pismo stanowi załącznik nr 122 do 
niniejszego protokołu. 

Poinformował również, że w okresie sprawozdawczym do biura rady wpłynęły pisma: 
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1) zRegionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie informujące o posiedzeniu Kolegium 
w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały nr 832/LX1/2023 Rady Miasta Jarosławia 

z dnia 27 marca 2023 r. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Jarosławia 
na 2023 rok, 

2) z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie wskazujące nieprawidłowości 
w uchwale nr 832/LX1I/2023 Rady Miasta Jarosławia z dnia 27 marca 2023 r. w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie miasta Jarosławia na 2023 rok, 
3) z Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu przekazujące Radzie Miasta 

sporządzoną Ocenę zasobów pomocy społecznej, 
4) z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie wskazujące nieprawidłowości 

w uchwale nr 855/LXII/2023 Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 kwietnia 2023 r. 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

5) z Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego Rzeczypospolitej Polskiej 
informujące o zagrożeniach dla osób przebywających na obszarach wodnych, 

6) odpowiedź na ww. pismo (znak: SO.5535.3.2023.BZ) — treść pisma stanowi załącznik 
nr 123 do niniejszego protokołu, 

7) z Jarosławskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. zo.0.- sprawozdanie 
z działalności spółki za 2022 rok, 

8) od Prezesa Sądu Okręgowego w Przemyślu wskazujące liczbę ławników do wyboru do 
Sądu Rejonowego w Jarosławiu, 

9) z Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. zo.0.- sprawozdanie 
z działalności spółki za 2022 rok, 

10)z  Jarosławskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. zo.o.- sprawozdanie 
z działalności spółki za 2022 rok, 

11) od wojewody podkarpackiego - zaproszenie dla seniorów na wojewódzkie spotkanie, 

I2)od klubu radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” wniosek o nadanie tytułu 
Honorowego Obywatela Miasta Jarosławia pani Marcie Zadorożnej, 

13) od mieszkańca miasta Jarosławia - uwagi dotyczące rozwoju miasta, 

14) z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie — odpis prawomocnego 
wyroku z dnia 1 marca 2023 roku wraz z uzasadnieniem w sprawie skargi zarządu 

regionu Ziemia Przemyska NSZZ „Solidarność” na uchwałę Rady Miasta Jarosławia 
z dnia 11 lipca 2022 r. w przedmiocie wyrażenia zgody na połączenie spółek — skarga 
została oddalona, 

15) z Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. zo.0.- sprawozdanie z działalności 
spółki za 2022 rok, 

16) uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie stwierdzająca nieważność 
w całości uchwały nr 832/LX1I/2023 Rady Miasta Jarosławia z dnia 27 marca 2023 r. 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Jarosławia na 2023 rok, 

17)od wojewody podkarpackiego przekazujące kserokopię złożonego oświadczenia 
majątkowego przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia, 

18)z Fundacji Pomocy Młodzieży im. św. Jana Pawła II WZRASTANIE — wniosek 
o nadanie nazwy rondu powstającemu u zbiegu skrzyżowania ul. Tarnowskiego i ul. 3- 

go Maja w Jarosławiu imienia ks. profesora Franciszka Rząsy. 

nnn nnn nna zaa reetiee 

Ad IX. Wolne wnioski i informacje. 

Protokół z LXIII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 29 maja 2023 r. Strona 54



W tym punkcie obrad głos zabrali: 

e radny Piotr Kozak — pytając, czy projekt uchwały na druku numer 2, który został wycofany 
z porządku obrad dzisiejszej sesji, a jest o nim mowa w przedstawionym kilka miesięcy 
wcześniej raporcie oszczędnościowym dla miasta Jarosławia, wróci pod obrady sesji, 

e radny Mariusz Walter pytając: 

- o ukaranie mandatem przez funkcjonariuszy SM osoby, która przywiozła 
niepełnosprawnych uchodźców z Ukrainy do ratusza (wjechała samochodem na płytę rynku) 
w celu załatwienia spraw urzędowych (czy jest możliwość anulowania mandatu), 

- © sprawę mieszkanki, która nie otrzymała dodatku węglowego, a także o liczbę osób 
w mieście, które takiego dodatku węglowego nie otrzymały, 

e radny Marcin Nazarewicz: 
- w sprawie uzyskanych oszczędności z fuzji dwóch spółek — MZK oraz PWiK, 

- braku angaży dla pracowników przechodzących z jednej do drugiej spółki, a także 

propozycji stanowisk robotniczych dotychczasowym pracownikom administracyjnym 
w MZK, 

- liczby aktualnych linii autobusowych (7) oraz taboru i przyczyny ich zmniejszania, 
- o kanalizację ul. Dolnoleżajskiej, Brodowicze, Stawki, Kolaniki, gdzie pojawił się problem 

z wykonaniem kanalizacji po lewej stronie (uniemożliwia to plan) — kiedy będzie 
realizowana, kiedy mieszkańcy będą mieli kanalizację, na jakim etapie jest procedura 

dokonywania zmian w planie, tak, aby można było rozpocząć realizację tej inwestycji, 
- czy pracownicy szkół, których dotyczył wycofany projekt uchwały na druku numer 2, 
mogą być spokojni o swoją pracę, 

- o regały na znicze ustawione na cmentarzach, 

e wiceprzewodnicząca Bożena Łanowy — złożyła deklarację, że w obecnej kadencji Rady 
Miasta Jarosławia, pracownicy szkół, których dotyczył projekt uchwały na druku numer 2, 

mogą spokojnie pracować, burmistrz ma zawsze prawo wprowadzić pod obrady sesji 

podobny projekt, ale radni mogą wyrazić swoją opinię na „tak” lub „nie” poprzez 
głosowanie. 

W odpowiedzi: 

e zastępca burmistrza do spraw infrastruktury społecznej Dariusz Tracz 
poinformował, że nie wie, czy wycofany projekt na druku nr 2 powróci pod obrady sesji, 
nałożonego mandatu anulować nie można, a sprawa dodatku węglowego jest 
wyjaśniona i była przedmiotem prowadzonego postępowania, 

e prezes Andrzej Wysocki poinformował, że od momentu przejęcia spółki (6 grudnia 
2022) nie została zmniejszona liczba linii aitobusowych, żaden z pracowników MZK 

nie został zwolniony, wszyscy pracownicy biurowi, którzy przeszli z MZK pracują na 
stanowiskach administracyjnych, a ich wynagrodzenia nawet się zwiększyły. Jeśli 

chodzi o kanalizację na ul. Dolnoleżajskiej, Brodowicze, Stawki i Kolaniki, to pod 
koniec października 2023 roku będzie projekt (trwa obecnie przeprojektowanie), ze 
względu na odcinek MPZP z lewej strony, trwają konsultacje ze starostwem na temat 
ewentualnego działania odcinkami. 

O godz. 21: 25 radny Sebastian Kogut opuścił obrady sesji. 

O godz. 21:16 radna Dorota Batiuk-Jankiewicz opuściła obrady sesji. 

O godz. 21:16 radna Jolanta Makarowska opuściła obrady sesji. 

e dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka Kruba-Nieckarz 
poinformowała, że sprawa dodatku węglowego, o której wspomniał radny Mariusz Walter 
jest znana, jednak ze względu na ochronę danych osobowych, nie będzie jej omawiała, 
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e komendant SM Witold Ilić poinformował, że historia osoby ukaranej przez SM mandatem, 

poruszona przez radnego Mariusza Waltera, miała inny przebieg - kierowca był 
z Przeworska, wjechał pod same drzwi ratusza, przywiózł osobę z niepełnosprawnościami 
w celu załatwienia sprawy w urzędzie, została wezwana policja i okazało się, że nie posiadał 

żadnych dokumentów, więc został ukarany mandatem w wysokości 100 zł. 
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Ad X. Zakończenie obrad 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia 

mgr Szczepan Łąka 

Nikt z radnych nie zgłosił pisemnego wystąpienia w trybie $77 ust.6 Statutu Gminy 
Miejskiej Jarosław. 

Protokół sporządziły: 

Barbara Brzezińska 

podinspektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 

Beata Piskorz 

inspektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 

Marta Maziarka 

inspektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 
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